
 

 

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

АУТОНОМНА ПОКРАЈИНА ВОЈВОДИНА 

ГРАД НОВИ САД 

СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА 

Број: 06-1/2019-1476-I 

23. децембар 2019. године  

НОВИ САД 

 

З А П И С Н И К 

 

са LIX седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 23. децембра 2019. године, у згради Скупштине 

Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.33 часова. 

 

Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 

 

На основу електронске евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи 

одборници: 

 

 

1. ВЕЉКО АБРАМОВИЋ 34.  ДЕЈАН КОВАЧ 

2.  РЕЉА АЛЕКСИЋ 35.  СИНИША КРЕСОЈЕВИЋ 

3.  ЖИВОРАД АРСИЋ 36.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 

4.  ЈЕЛЕНА АЋИМОВИЋ 37.  ДРАГОСЛАВА ЛУКИЋ 

5.  БРАНКА БЕЖАНОВ 38.  Доц. др сци.мед. МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 

6.  БРАНИСЛАВ БОГАРОШКИ 39.  ЈЕЛЕНА МАНДАРИЋ 

7.  ВАЊА БОЖИЋ 40.  СЛОБОДАНКА МАРКОВ 

8.  АЛЕКСАНДАР БУЈИЋ 41.  МАЈА МАТИЋ 

9.  ЦВИЈА ВАСИЋ 42.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 

10.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 43.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ - РАДОМИРОВИЋ 

11.  БОЈАН ВУЛИН 44.  КРИСТИНА МЕНЕШИ 

12.  ДИНА ВУЧИНИЋ 45.  СЛОБОДАН МИЛИЋ 

13.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 46.  НЕГОВАН МИТКОВИЋ 

14.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 47.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 

15.  ИВАНА ВУЈАСИН 48.  МАРИНА НЕДЕЉКОВИЋ 

16.  САЊА ДРАШКО 49.  ДАНКО НЕНЕЗИЋ 

17.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 50.  САША НОВАКОВИЋ 

18.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 51.  МИЛОШ ПАЈОВИЋ 

19.  ЗДРАВКО ЈЕЛУШИЋ 52.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 

20.  МАРКО ЈОВАНОВИЋ 53.  ЗОРАН ПЕТКОВИЋ 

21.  АЛЕКСАНДАР ЈОВАНОВИЋ 54.  АЛЕКСАНДАР ПОПАДИЋ 

22.  НИКОЛА ЈОВАНЧЕВИЋ 55.  ДУШАН ПОПОВИЋ 

23.  ЛАЗАР КАЊЕРИЋ 56.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 

24.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 57.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 

25.  РОБЕРТ КОЛАР 58.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 

26.  БОГДАН КОЛАРСКИ 59.  СОЊА РАДАКОВИЋ 

27.  ЂУЛА  КИШ 60. . МИЛОВАН РАДИН 

28.  ВЛАДИМИР КОВАЧЕВИЋ 61. . МИЛОРАД РЕЉИЋ 

29.  ДУШАН КОВАЧЕВИЋ 62.  Мр МАЈА СЕДЛАРЕВИЋ 

30.  ЗОРИЦА КЕЧА 63.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 

31.  ДАНИЈЕЛА КОСТИЋ 64.  САЊА УЗЕЛАЦ 

32.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ      65.  МР СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 

33.  СЛАЂАНА КРИЖАНИЋ 66.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 

 

Седници нису присуствовали: др Вељко Крстоношић, др  Горан Радојев,  Живко 

Курјачки, Ивана Вељовић Переула,  Лазар Руњанин, Љубомир Јокић,  Марија Вребалов, доц. др 

Мирослав Копања,  Петар Ћировић, Предраг Тешановић, мр сци. др Софија Болиновска и Стеван 

Латиновић. 
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Седницу је отворио и њеним радом руководио Здравко Јелушић, председник 

Скупштине Града Новог Сада. 

 

 Председник Скупштине је замолио одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 

присутних одборница и одборника на седници. 

 

Председник Скупштине је на основу пријаве путем електронског система за 

евиденцију и гласање констатовао да седници Скупштине присуствује 57 одборница и 

одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 

Председник Скупштине је обавестио одборнице и одборнике да су га одборници: 

Мирослав Копања, Петар Ћировић, Предраг Тешановић и одборница Ивана Вељовић 

Переула обавестили да су спречени да присуствују седници. 

 

Председник Скупштине је указао да Записник са 58. седнице Скупштине Града 

одржане 12. децембра 2019. године због кратког рока у сазивању 59. седнице Скупштине 

Града није сачињен, те да ће одборницима бити достављен на разматрање и усвајање пред 

наредну седницу. 

 

Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 

 

Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 17, 18, 20. и 22. децембра 2019. године. 

 

На основу члана 79. став 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Градско 

веће Града Новог Сада доставило је 22. децембра 2019. године председнику Скупштине 

Града образложене предлоге да се дневни ред 59. седнице Скупштине Града Новог Сада, 

по хитном поступку допуни тачкама:  

 

 Предлог одлуке о давању у закуп пословног простора у јавној својини Града 

Новог Сада 

 Предлог закључка са Информацијом у вези са Закључком Владе Републике 

Србије, 05 Број: 464-4270/2018 од 10. маја 2018. године 

 Предлог закључка са Информацијом у вези са обавештењем Покрајинске 

владе, Комисије за усаглашавање активности Покрајинске владе и Привредне 

коморе Војводине у поступку продаје Одмаралишта „Војводина“ с 

депандансом у Игалу, Република Црна Гора број: 135-46-368/2018-01 од 

17.12.2019. године 

 Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа 

„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад 

 

Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима уз допис од 22. 

децембра 2019. године. 
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Реља Алексић се јавио за реч због повреде Пословника: „Рекламирам повреду 

Пословника у члану 79. став 5. који каже: „Предлози за допуну дневног реда по хитном 

поступку подносе се најкасније до два сата пре сата одређеног за почетак седнице 

Скупштине.“ Предлог за допуну дневног реда који сте малочас побројали је достављен 

синоћ након девет сати. Није спорно да се нешто по хитном поступку стави на дневни ред 

Скупштине, али било би коректно и било, ако хоћете и парламентарно, да се предлози по 

хитном поступку образложе односно да се наведе шта је тачно хитно у допунама дневног 

реда по хитном поступку. Да ли ће се десити нешто страшно ако ми ово не ставимо на 

дневни ред данашње седнице? Да ли ће доћи до умањења имовине, губитака средстава 

Града или неке друге штете по Град уколико се ово не уради данас на овај начин на који 

сте предвидели? Ви то ништа нисте урадили, мени је жао што се ово поново дешава, јер 

морам да признам да у последњих сигурно годину дана нисмо имали овакву праксу и био 

сам сигуран да смо толико, односно да сте толико политички сазрели да више ово не 

радите, али нажалост ево видимо да се поново враћамо у неке приче и у неке ситуације за 

које смо веровали да смо их превазишли. Тражим да се Скупштина по овоме изјасни.“ 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање да ли је повређен члан 79. став 5. 

Пословника Скупштине Града Новог Сада. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је шест 

одборника гласало „за“, да су 52 одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова одлучила да није повређен 

члан 79. став 5. Пословника. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда по хитном поступку.  

 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда по хитном поступку, председник Скупштине је ставио на 

гласање предлог Градског већа да се Предлог одлуке о давању у закуп пословног 

простора у јавној својини Града Новог Сада уврсти у дневни ред седнице по хитном 

поступку и предложио да се разматра као 13. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина  већином гласова усвојила овај предлог 

за допуну дневног реда по хитном поступку. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се Предлог 

закључка са Информацијом у вези са Закључком Владе Републике Србије, 05 Број: 464-
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4270/2018 од 10. маја 2018. године уврсти у дневни ред по хитном поступку и предложио 

да се разматра као 22. тачка дневног реда. 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина  већином гласова усвојила овај предлог 

за допуну дневног реда по хитном поступку. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се Предлог 

закључка са Информацијом у вези са обавештењем Покрајинске владе, Комисије за 

усаглашавање активности Покрајинске владе и Привредне коморе Војводине у поступку 

продаје Одмаралишта „Војводина“ с депандансом у Игалу, Република Црна Гора број: 

135-46-368/2018-01 од 17.12.2019. године уврсти у дневни ред по хитном поступку и 

предложио да се разматра као 23. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина  већином гласова усвојила овај предлог 

за допуну дневног реда по хитном поступку. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање предлог Градског већа да се Предлог 

решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина 

Нови Сад“ Нови Сад уврсти у дневни ред по хитном поступку и предложио да се разматра 

као 24. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина  већином гласова усвојила овај предлог 

за допуну дневног реда по хитном поступку. 

 

На основу члана 79. став 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

Градско веће Града Новог Сада је 17. и 18. децембра 2019. године доставило председнику 

Скупштине Града образложене предлоге да се дневни ред 59. седнице Скупштине Града 

Новог Сада, допуни тачкама: 

 

 Предлог решења о давању претходне сагласности Јавном градском 

саобраћајном предузећу „Нови Сад“ Нови Сад на услове задуживања за 

финансирање инвестиционог пројекта набавке 30 аутобуса са погоном на ЦНГ  

 Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације насељеног 

места Каћ (локалитет предшколске установе у Улици Саве Малешева)  
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Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима уз дописе од 17. и 

18. децембра 2019. године. 

Председник Скупштине је упитао да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 

 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председник Скупштине је ставио на гласање предлог 

Градског већа да се Предлог решења о давању претходне сагласности Јавном градском 

саобраћајном предузећу „Нови Сад“ Нови Сад на услове задуживања за финансирање 

инвестиционог пројекта набавке 30 аутобуса са погоном на ЦНГ уврсти у дневни ред и 

предложио да се разматра као 20. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао су 52 одборника 

гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина  већином гласова усвојила овај предлог за допуну 

дневног реда. 

 

Председник Скупштине ставио на гласање предлог Градског већа да се Предлог 

одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације насељеног места Каћ 

(локалитет предшколске установе у Улици Саве Малешева) уврсти у дневни ред и 

предложио да се разматра као 1. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао су 52 одборника 

гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“, односно да је Скупштина  већином гласова усвојила овај предлог за допуну 

дневног реда. 

 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 

и мандатно-имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз 

допис од 20. децембра 2019. године. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли председница Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања жели да изнесе предлоге Комисије. 

 

Дина Вучинић, председница Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања, представница предлагача: „Комисија за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања Скупштине Града Новог Сада је на 

седници од 20. децембра 2019. године утврдила следеће предлоге решења: на основу 

поднете оставке Комисија је утврдила Предлог решења о разрешењу вршиоца дужности 

директора Апотеке Нови Сад, а у складу са предлогом Управног одбора Апотеке Нови 

Сад, Комисија је утврдила Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора 
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Апотеке Нови Сад. Због истека мандата Комисија је утврдила и предлог решења о 

постављања шест заменика градских правобраниоца. На основу поднете оставке Комисија 

је утврдила Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе 

„Жарко Зрењанин“ Нови Сад. Предлажем Скупштини Града Новог Сада да наведена 

решења донесе у предложеном тексту.“ 

 

Председник Скупштине ставио на гласање да се предлози решења Комисије 

уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања и предложио да се разматрају као 25. тачка дневног реда. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина  већином гласова усвојила овај предлог 

за допуну дневног реда. 

 

На основу члана 80. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председник Скупштине је предложио: 

 

 да се споји расправа о предлозима Одлукe о изменама и допунама Плана 

генералне регулације, одлуке изради плана детаљне регулације и одлука о изради измена 

и допуна планова детаљне и генералне регулације (тачке од 1. до 6.). 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина  већином гласова усвојила овај предлог 

за спајање расправе. 

 

 да се споји расправа о предлозима одлука о изменама и допунама одлука, 

које се усклађују са Одлуком о Комуналној милицији. (тачке од 8. до 12.). 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина  већином гласова усвојила овај предлог г за 

спајање расправе. 

 

 да се споји расправа о Предлогу одлуке о програму инвестиционих 

активности које спроводи Градска управа за имовину и имовинско правне послове, 

предлозима решења о давању сагласности на програме пословања јавних предузећа и 

Програму рада Туристичке организације за 2020. годину. (тачке од 14. до 17.). 
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Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 12 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина  већином гласова усвојила овај предлог за 

спајање расправе. 

 

 да се споји расправа о предлозима Комисије за кадровска, административна 

и мандатно-имунитетна питања (тачка 25.). 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 11 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина  већином гласова усвојила овај предлог г за 

спајање расправе. 

 

Председник Скупштине је замолио одборнице и одборнике да се изјасне о 

предложеном дневном реду у целини. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 12 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила следећи: 

 

Дневни ред 

 

1. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације насељеног 

места Каћ (локалитет предшколске установе у Улици Саве Малешева) 

2. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељених 

места Лединци и Стари Лединци (због промене ширине коридора далековода 110 

kV) 

3. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 

места Футог (због промене ширине коридора далековода 110 kV) 

4. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације радне зоне 

у североисточном делу Града Новог Сада (због промене ширине коридора 

далековода 110 kV) 

5. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације простора за породично 

становање и спортски центар североисточно од Улице Бранка Радичевића и 

југоисточно од Партизанске улице у Ковиљу  

6. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације блокова 

између улица Новосадског сајма, Мичуринове, Булевара краља Петра I и 

Бранимира Ћосића у Новом Саду (локалитет ДЕС и други) 
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7. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о прибављању, располагању и 

управљању непокретностима у јавној својини Града Новог Сада 

8. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о такси превозу путника на 

територији Града Новог Сада 

9. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о јавном превозу путника на 

територији Града Новог Сада 

10. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о јавним паркиралиштима на 

територији Града Новог Сада 

11. Предлог одлуке о измени Одлуке о раскопавању површина јавне намене 

12. Предлог одлуке о изменама и допуни Одлуке о димничарским услугама  

13. Предлог одлуке о давању у закуп пословног простора у јавној својини Града Новог 

Сада 

14. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности за 2020. годину које 

спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града Новог 

Сада 

15. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног предузећа 

„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2020. годину 

16. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2020. годину  

17. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Туристичке организације 

Града Новог Сада са Финансијским планом и планом промотивних активности 

Града Новог Сада за 2020. годину 

18. Предлог одлуке о конверзији дела неизмирених потраживања које Јавно 

комунално предузеће „Водовод и канализација“ Нови Сад има према Јавном 

предузећу „Спортски и пословни центар Војводина“, у трајни улог Града Новог 

Сада у капитал Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови 

Сад 

19. Предлог решења о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада 

од Развојне банке Војводине а.д. Нови Сад – у стечају непосредном погодбом 

20. Предлог решења о давању претходне сагласности Јавном градском саобраћајном 

предузећу „Нови Сад“ Нови Сад на услове задуживања за финансирање 

инвестиционог пројекта набавке 30 аутобуса са погоном на ЦНГ  

21. Предлог стратегије управљања ризицима у органима Града Новог Сада за период 

од 2020. до 2022. године 

22. Предлог закључка са Информацијом у вези са Закључком Владе Републике Србије, 

05 Број: 464-4270/2018 од 10. маја 2018. године 

23. Предлог закључка са Информацијом у вези са обавештењем Покрајинске владе, 

Комисије за усаглашавање активности Покрајинске владе и Привредне коморе 

Војводине у поступку продаје Одмаралишта „Војводина“ с депандансом у Игалу, 

Република Црна Гора број: 135-46-368/2018-01 од 17.12.2019. године 

24. Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа 

„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад 
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25. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 

питања: 

 Предлог решења о разрешењу вршиоца дужности директора Апотеке Нови Сад  

 Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Апотеке Нови Сад 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Предраг Бедов) 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Милена Крстић – Радовић) 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Гордана Скелеџија -  Шијаков) 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Војислав Јанковић) 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Славка Дуловић) 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Мирјана Бајагић) 

 Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе  

„Жарко Зрењанин“, Нови Сад 

 

 

Председник Скупштине је указао одборницама и одборницима да је пречишћен 

дневни ред седнице Скупштине Града доступан у електронском облику. 

 

Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 

Ад. број: 35-608/2019-I 

                35-668/2019-I 

                35-669/2019-I 

                35-667/2019-I 

                35-629/2019-I 

                35-670/2019-I 

1. – 6. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА КАЋ (ЛОКАЛИТЕТ 

ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ У УЛИЦИ САВЕ МАЛЕШЕВА) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНИХ МЕСТА ЛЕДИНЦИ И 

СТАРИ ЛЕДИНЦИ (ЗБОГ ПРОМЕНЕ ШИРИНЕ КОРИДОРА 

ДАЛЕКОВОДА 110 KV) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ФУТОГ (ЗБОГ 

ПРОМЕНЕ ШИРИНЕ КОРИДОРА ДАЛЕКОВОДА 110 KV) 
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 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РАДНЕ ЗОНЕ У СЕВЕРОИСТОЧНОМ 

ДЕЛУ ГРАДА НОВОГ САДА (ЗБОГ ПРОМЕНЕ ШИРИНЕ КОРИДОРА 

ДАЛЕКОВОДА 110 KV) 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ПРОСТОРА ЗА ПОРОДИЧНО СТАНОВАЊЕ И СПОРТСКИ ЦЕНТАР 

СЕВЕРОИСТОЧНО ОД УЛИЦЕ БРАНКА РАДИЧЕВИЋА И 

ЈУГОИСТОЧНО ОД ПАРТИЗАНСКЕ УЛИЦЕ У КОВИЉУ  

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА ИЗМЕЂУ УЛИЦА 

НОВОСАДСКОГ САЈМА, МИЧУРИНОВЕ, БУЛЕВАРА КРАЉА ПЕТРА 

I И БРАНИМИРА ЋОСИЋА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ДЕС И 

ДРУГИ) 

 

 

Предлоге одлука и закључка утврдило је Градско веће. 

 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбена питања није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда седнице 

усвојила предлог за спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о овим 

предлозима. 

 

У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Сања Драшко и Милош Вучевић.  

 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др Војислав Шешељ – Српска 

радикална странка“: „Па, ево, од ових првих шест спојених тачака оно што смо добили 

сада практично приликом уласка у салу Скупштине је ова прва тачка дневног реда, било 

би драгоцено да чујемо од представника предлагача о чему се тачно ради, јер нисмо 

успели да отворимо уопште материјал. Видимо да је Каћ и из наслова видимо да је у 

питању локалитет Предшколске установе у Улици Саве Малешева, је л' тако и ми смо 

спремни да гласамо за то, ако је то нешто што ће омогућити услове за изградњу, доградњу 

или нешто треће везано за вртиће. Знате колико инсистирамо на томе, међутим материјал 

смо добили сада дакле приликом уласка у салу Скупштине како за ову тачку дневног 

реда, тако и за још пет-шест тачака које су послате да ли ноћас, да ли јутрос, заиста не 

знам, ја сам их сад добио, дакле приликом уласка у скупштинску салу. Дакле , ако је то 

нешто што ће допринети изградњи или доградњи вртића ми ћемо свакако гласати за ту 

прву тачку дневног реда. Ја желим да говорим о овој, чини ми се шестој тачки дневног 

реда, а тиче се покретања поступка везано за израду Плана детаљне регулације блокова 
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око Мичуринове улице заправо, хајде да кажемо, залеђа Булевара ослобођења и 

локалитету ДЕС-а. Детаљније ћемо о томе причати када тај план буде урађен и када буде 

стигао на седницу Скупштине. Иницијално оно што можемо видети из овога што је 

послато на Скупштину је да се планира практично дозвола „Бетанији“ да прошири 

капацитет у свом једном делу оног приземног објекта чини ми се у јужном делу 

комплекса читавог и проширење практично Предшколске установе у Мародићевој улици. 

Имајући у виду густину становника практично на простору Месне заједнице „Народни 

хероји“, према информацијама неким нашим живи готово 25.000 људи. Дакле то је 

малтене један град у граду. Дакле, наравно да немамо ништа против тога. Е, сада, оно што 

постављамо питање везано за ДЕС нама је добро познато то смо пратили, били смо јако 

заинтересовани везано за судбину ДЕС-а као предузећа које је проглашено за предузеће 

од високог друштвеног интереса, чини ми се да је то дефиниција пуна, дакле предузеће 

које постоји преко 70 година, 1948. је формирано, запошљавало некад готово 500 

запослених, од тога половина су били инвалиди или инвалиди са оштећеним слухом и 

тако даље и тако даље. Знамо временом како је то све ишло у неком лошем смеру не само 

у ДЕС-у новосадском него и у крагујевачком, суботичком и тако даље и тако даље, дакле 

широм Републике Србије, али некако су проблеми кулминирали у последњих тих десетак 

година рецимо. Знамо да је Град помагао колико је могао иако градско није, налази се на 

територији Града, али у првом реду надлежност Министарства рада, запошљавања и 

социјалне политике, знамо да смо одређена истраживања која су према ДЕС-у постојала 

да је Град конвертовао један део у трајни улог и тако даље, чини ми се неких 30% да је у 

власништву сада Града практично ДЕС и тако даље. Имамо инфорамцију, имамо на неки 

начин апел и молбу и оних тридесетак запослених колико је остало чини ми се 16 су 

инвалиди, а ових 14 су људи који су и даље запослени тамо, као и оних људи који су 

узели отпремнину у последњих годину дана 200,00 евра по години стажа чини ми се да је 

било, да се покуша решити проблем у том смислу што им је остало практично 

неисплаћено неких пет до осам зарада. Дакле, не само овима који су и даље запослени тих 

30 него и оних чини ми се 130 или 150 који су узели отпремнине из разлога што је неки 

дуг настао у претходном периоду где њима нису нити им је спојен стаж, нити су 

доприноси практично исплаћени, тако даље и тако даље. Многи од њих нису имали ни 

оверене књижице, а реч је добрим делом о инвалидима који имају потребу да се лече 

практично непрестано и тако даље и тако даље. Дакле, постављамо питање шта се ту 

дешава. Понављам, знамо да није надлежност Града, али знамо да је Град покушавао да 

помогне. Дакле, ако је могуће икако добити информацију каква је судбина, 2015. чини ми 

се да се покушало са оним првим УППР-ом, није успело, па је ишао други, па је ишао 

трећи. По информацијама нашим надлежни суд у Новом Саду је одбацио овај четврти 

УППР чини ми се почетком новембра ове године. Дакле, ево, ако можемо да добијемо 

информацију од Градоначелника у име оних који су запослени у ДЕС-у да ли се зна нека 

судбина и прогноза ове фирме имајући у виду да се налази у Новом Саду. Израда овог 

плана детаљне регулације и на неки начин идеја да се на том простору где је производни 

погон ДЕС-а био да то сада буде стамбена зона, простор је изузетно атрактиван, ту нема 

никакве дилеме и то прилично густе насељености нас на неки начин наводи на закључак, 

волео бих да се варам, да је практично судбина ДЕС-а запечаћена. Па, ево, желимо да 

чујемо од Вас, дакле шта је план имајући у виду да тих тридесетак запослених веома 

тешко на тржишту да могу да се изборе и да зараде практично зараде за себе, а камоли да 

се исплати оно што је заостало онима који су некада радили у ДЕС-у и оно што је 
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практично обавеза односно што су дугови према њима самима. Дакле , апелујемо на вас 

ако је могуће икако да Град помогне врло радо би Српска радикална странка подржала 

сваки предлог и сваку помоћ која долази из Града Новог Сада не би ли се помогло 

новосадском ДЕС-у.“ 

 

Сања Драшко: „Јавила сам се само кратко да појасним део око Предлога одлуке о 

изменама и допунама Плана генералне регулације насељеног места Каћ, иако мислим да 

се заиста могао прочитати кроз неколико минута и сигурно се и ви сећате да смо на једној 

од претходних Скупштина овде усвајали план детаљне регулације ја бих само секунду 

објаснила да смо сада у обавези наравно да усвојимо и план генералне регулације како 

бисмо дозволили доградњу вртића у Каћу због потребе које вртић и има наравно и 

проширили капацитете. Надоградња по речима струке и правилима односно по статици 

није до сада, није била могућа просто. Потребе вртића су на овај начин, ће бити на овај 

начин испоштоване, услишене, тако да захваљујем што ћете сви односно и ви подржати 

овај предлог.“ 

 

Милош Вучевић, Градоначелник Града Новог Сада: „Само кратко око ДЕС-а. 

Министарство за рад, социјална и борачка питања, већ да не погрешим тачан назив, 

дугачак је свакако, изашло је са програмом решавања запослених не само у новосадском 

ДЕС-у, али и у новосадском ДЕС-у и понудило тај социјални програм како сте ви рекли. 

Остао је тај број који сте споменули и тиме ДЕС наставља да ради. Значи, не гаси се кроз 

те анкете за социјално збрињавање оних који желе да прихвате отпремнину, јер смањен је 

број запослених, Онај је број био нажалост у датим економским и тржишним условима 

неодржив и посебно имајући у виду и обавезе које су настале из претходних периода плус 

један велики недостатак и хендикеп у технолошко-техничком смислу да је тамо опрема 

апсолутно најблаже речено превазиђена и да врло тешко да буду конкурентни на тржишту 

и по оним привилегованим позицијама када кажем под позитивном дискриминацијом 

опрема у одређеним сегментима производња. Знате да су они подељени у неколико 

огранака, врло тешко да може да буде конкурентна, а постоји интересовање одређених 

приватних компанија да имају сарадњу са ДЕС-ом, не само државне компаније и овај број 

је већ далеко одрживији економски одрживи и без подршке државе ДЕС не може наравно 

да опстане зато и постоје оне резервисане јавне набавке где предузећа као што је и ДЕС 

могу да постоје. Могли бисмо о ДЕС-у много причати, мислим да смо и причали на неким 

од седницама и када смо, дотакли смо се сигурно питања и када је било око конвертовања 

капитала, односно потраживања Града у капитал и тиме смо хтели да покажемо да Град 

води рачуна. Оно што је тема независно од ситуације око ДЕС-а, како год да се зове та 

фабрика, фирма и ког год да тамо ради наравно да је социјално још осетљивије питање, 

место фабрици тамо није и ви то знате то је већ дуго идеја Града, готово 20 година да 

измести ДЕС одатле, то није нова тема. Просто, у стамбеној зони да имате индустријску 

производњу и индустрију није прихватљиво и није уклопљиво. Ако се буде решавало 

измештање односно промена структуре тог локалитета, свакако да ће Град морати 

обезбедити локалите за ДЕС да би се саградила нова фабрика, фирма у неким новим 

габаритима и вероватно уз помоћ државе и са неком новом опремом која би одговарала 

духу времена и учинила је конкурентном. Врло тешко, врло осетљиво питање и клизав 

терен, ко лако мисли да ту може нешто да реши, ја не знам већ ово ми је трећи, четврти 

министар са којим сам се сусретао и сусрећемо се око тих питања везано за ДЕС за 



13 

 

распродају њихове имовине. Они су распродавали њихову имовину коју су имали са иоле 

вредније од претходних година да не кажем деценија и да нема, да вам кажем, да нема 

ових резервисаних јавних набавки тешко да би они ту опстали. С друге стране, немојте да 

заборавите да је обавезе свих јавних институција, установа, администрације, предузећа да 

имају један број запослених и особа са инвалидитетом да се и кроз тај начин инклузија 

покушава показати социјално одговорно понашање и стварати колико толико 

равноправни услови за рад, а гледаћемо да ДЕС-у помогнемо ако се тамо буде градио 

стамбени комплекс, онда ће ДЕС претходно морати добити локалитет где ће бити 

измештен. То за мене није упитно, нико неће доћи, рећи: „Ви сад идете!“, а не знате где да 

идете. Да ли ДЕС може да функционише како је функционисао пре 40 или 50 година? Не 

може, али може у неком другом облику и пре свега те људе треба оснажити новом 

опремом да они буду конкурентнији на тржишту, тако да иако су особе са инвалидитетом 

не значе да треба да раде на неисправним машинама, не дај  Боже, него напротив треба да 

имају најбољу могућу опрему и најбоље могуће услове. Ви сте вероватно били тамо 

некад, ја сам био на десетине пута то је све само није условно за рад. То је заиста, онако, 

баш није популарно ни обићи, а камоли сваки дан боравити и верујем да ако буде нови 

локалитет, односно нова локација да ће то бити просторно, функционално опремљено, 

онако како заслужују ти људи и да наставе да раде. Да ли је то 30 запослених, да ли је то 

сутра 50 или 20, ја не могу да лицитирам, било би неозбиљно, то нико ни не може да вам 

каже унапред, али мислим да је овај сад број већ нешто што им Држава испоручује посао 

и могу да раде. Проблем су наслеђени дугови, проблем су велики дугови из претходног 

периода и јесте проблем и око реструктурирања, односно како да се исплати претходни 

дуг. То је неки Демоклов мач који виси њима стално над главом, значи није питање сада 

када би кренули од нуле па да наставе да раде, па да функционише, него питање како да 

их оно што је претходно укњижено или се води као дуг не затвори. Врло компликоквано 

питање, али просторно гледано ако дође до измештања, а мислим да то мора да се деси ко 

год да буде на челу Града, мислим да тај простор мора да ослободи од индустријске зоне 

и не треба да нагомила зграде него да то лепо уреди, јер тамо јесте заиста веома 

апсолутно је и Богдана Гарабандина и Мародићева и видите колико је то све узано и цео 

тај потез, па и Трг 1. маја и Мародићева и цео комплекс око Сајмишта и до Бранимира 

Ћосића врло врло узак, а по прилично сада насељен. Ту су некад биле породичне куће, 

данас су вишестамбене зграде и све сад да не идемо у крај. Тако да, ево, покушао сам да 

вам дам што прецизније, немам нешто што би могло бити ново у односу на чињенице које 

сте ви изнели, него пре свега сам хтео да се изјасним на ову околност ако буде тамо 

измештање, односно ако дође до измештања, а мислим да ће морати доћи до измештања, 

да мора да се обезбеди у индустријској зони нови локалитет и да се изгарди нова фабрика 

и надам се за Породилиште, ово што сте Ви рекли, не само проширење према јужној 

страни, ја мислим да ћемо ми морати у Граду у наредних пет или десет година, не знам 

колико год буде клима да се прича о, ја ћу сад то назвати можда сад то неће бити 

правилно о изградњи градског породилишта на простору данашњег паркинга Бетаније да 

се паркинг спусти испод земље, а да се прошире капацитети те Клинике. Она апсолутно 

није довољна односно пружа услуге не само за Нови Сад, него готово за целу Војводину, 

добар део Војводине. Ми обично „Бетанију“ Новосађани доживљавамо само за порођаје, 

али ту се обављају најсложенији клинички захвати и озбиљне интервенције, лечење, тако 

да није само увек вести о новим бебама, лепим вестима наравно најлепшим могућим, него 

и чињеница да је њима потребан добар простор за пружање и секундарне и терцијарне 
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здравствене заштите и зато нешто о чему мора да се прича јесте изградња градског 

породилишта односно новог простора за породилиште, чисто породилиште односно да 

кажем за то акушерство или како се већ правилно каже. Али, верујем да ћемо сви заједно 

у томе учествовати, то није тема политике, то је тема општег развоја Новог Сада. Мислим 

да се годишње сад у „Бетанији“ преко 6.000 деце породи годишње, мислим  можда је 

6.500 порода. Чућемо сада на крају године. Оно што сам добио после податке имали смо 

закључно са септембром имали смо природни прираштај већи него прошле године, 

мислим да је 300 и више беба рођено у првих девет месеци него прошле године у Новом 

Саду, али хајде да стварамо свакако боље услове и за мајке, за породиље, али и за 

запослене који тамо раде, за бебе, да можемо да будемо поносни. По мени је 

најприродније да „Бетанија“ се наслони на то паркиралиште, а да постоји техника, постоји 

технологија да се паркирање спусти испод земље, а да се горе направи нови простор.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације насељеног места Каћ (локалитет предшколске 

установе у Улици Саве Малешева) са предложеним Закључком. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 66 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина једногласно од укупног броја одборника донела  

 

О Д Л У К У 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

НАСЕЉЕНОГ МЕСТА КАЋ (ЛОКАЛИТЕТ ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ У 

УЛИЦИ САВЕ МАЛЕШЕВА) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

и следећи 

 

З А К Љ У Ч А К 

 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 

регулације насељеног места Каћ (локалитет предшколске установе у Улици Саве 

Малешева), пре излагања на јавни увид са 68. седнице од 24. октобра 2019. године и 

Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана 

генералне регулације насељеног места Каћ (локалитет предшколске установе у Улици 

Саве Малешева),  са 74. (јавне) седнице Комисије за планове од 12. децембра 2019. 

године. 
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2. 3акључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 

 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације насељених места Лединци и Стари Лединци (због 

промене ширине коридора далековода 110 kV). 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

НАСЕЉЕНИХ МЕСТА ЛЕДИНЦИ И СТАРИ ЛЕДИНЦИ 

(ЗБОГ ПРОМЕНЕ ШИРИНЕ КОРИДОРА ДАЛЕКОВОДА 110 KV) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације насељеног места Футог (због промене ширине 

коридора далековода 110 kV. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ФУТОГ 

(ЗБОГ ПРОМЕНЕ ШИРИНЕ КОРИДОРА ДАЛЕКОВОДА 110 KV 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације радне зоне у североисточном делу Града Новог Сада 

(због промене ширине коридора далековода 110 kV). 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РАДНЕ 

ЗОНЕ У СЕВЕРОИСТОЧНОМ ДЕЛУ ГРАДА НОВОГ САДА (ЗБОГ ПРОМЕНЕ 

ШИРИНЕ КОРИДОРА ДАЛЕКОВОДА 110 KV) 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради плана 

детаљне регулације простора за породично становање и спортски центар североисточно 

од Улице Бранка Радичевића и југоисточно од Партизанске улице у Ковиљу. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОРОДИЧНО 

СТАНОВАЊЕ И СПОРТСКИ ЦЕНТАР СЕВЕРОИСТОЧНО ОД УЛИЦЕ БРАНКА 

РАДИЧЕВИЋА И ЈУГОИСТОЧНО ОД ПАРТИЗАНСКЕ УЛИЦЕ У КОВИЉУ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана детаљне регулације блокова између улица Новосадског сајма, Мичуринове, 

Булевара краља Петра I и Бранимира Ћосића у Новом Саду (локалитет ДЕС и други). 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА 

ИЗМЕЂУ УЛИЦА НОВОСАДСКОГ САЈМА, МИЧУРИНОВЕ, БУЛЕВАРА КРАЉА 

ПЕТРА I И БРАНИМИРА ЋОСИЋА У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ ДЕС И ДРУГИ) 
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(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

 

 

 

Ад. број: 020-602/2019-I 

7. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 

ПРИБАВЉАЊУ, РАСПОЛАГАЊУ И УПРАВЉАЊУ 

НЕПОКРЕТНОСТИМА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбена питања није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали Реља Алексић и Мира Раденовић. 

 

Реља Алексић: „Као и до сада не постоји начин да предлагаче натерамо да своје 

одлуке образлажу и остаје нам да нагађамо шта је заправо циљ када се рецимо овакве 

ствари предлажу и усвајају, па ћу ја искористити прилику да са овог места поставим једно 

питање. У Предлогу одлуке чије се, која је предмет разматрања, предвиђа члан 2а. који 

каже: непокретности у јавној својини Града које нису неопходне за вршење послова из 

делокруга органа Града, а које се заменити за другу непокретност односно отуђити из 

јавне својине отуђују се актом Градског већа на предлог Градске управе за имовину и 

имовинско правне послове“. Било би врло занимљиво чути које су то непокретности у 

јавној својини Града које нису неопходне за вршење послова из делокруга органа Града. 

Колико тих непокретности има, на којим су тачно локацијамам, како изгледају у каквом 

су стању, ко их данас користи по ком основу, да ли ако основ постоји измирује своје 

обавезе, да ли их не измирује, да ли Град има неке губитке, односно буџет Града да ли 

има неке губитке због тога или  приходује? А, ничега од тога нити овде у материјалу 

нема, нити смо имали прилике од било кога да чујемо. Још нешто што је овде врло 

проблематично је што ће, дакле, те непокретности, односно листу тих непокретности које 

како овде каже нису неопходне за обављање послова из делокруга Града утврђивати 

Градско веће на предлог Градске управе за имовину и имовинско правне послове. Наша 

Градска управа за имовину и имовинско правне послове име иизузетно великих проблема 
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у функционисању. Имали смо прилике у претходној недељи да чујемо и да прочитамо 

кога је то занимало извештај Државне ревизорске институције у ком су изнете озбиљне 

замерке на рад Градске управе за имовину и имовинско правне послове, додуше у делу 

који се односи на управљање пословним простором, али ако немају капацитета, воље, 

жеље, чега год да управљају пословним простором онако како би то требало како можемо 

да им дамо, односно како можемо да верујемо да ће и овај део посла урадити како треба. 

Бојим се да ће се уколико се ова одлука усвоји, створити услови да далеко од очију 

грађана и заинтересоване јавности неке непокретности које су сада у власништву Града 

више не буду у власништву Града, односно да их, да дођу у руке неких заинтересованих 

појединаца или група, а грађани о томе неће ништа знати, или ће знати врло мало или ће 

сазнати када већ буде касно. Било би заиста лепо да се неко у име предлагача удостојио да 

нам о овоме нешто каже, али нажалост манир градске власти је такав какав јесте.“ 

 

Мира Раденовић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Пред вама је Нацрт одлуке о изменама и допунама Одлуке о прибављању, 

располагању и управљању непокретностима у јавној својини Града Новог Сада. Ја нисам 

сматрала да је потребно да изађем и образложим одлуку обзиром да се ради пре свега  о 

усаглашавању одлуке са Законом о јавној својини, односно са Законом о становању и 

ради се о заиста малим изменама. Што се тиче конкретно питања, а које се опет тиче 

члана 2а, непокретности у јавној својини Града Новог Сада које нису неопходне за 

вршење послова из делокруга органа Града ја мислим да је овде свима јасно шта значе 

непокретности које нису потребне за Град. Пре свега ми овде мислимо на пословне 

просторе, односно непокретности које Град има у својој својини, односно има у јавној 

својини, а издаје их, односно не издаје их у зависности од стања у ком се ове 

непокретности налазе. Такође сматрамо да апропо овога што сте рекли Извештаја о 

сврсисходности давања у закуп пословног простора који је израдила Државна ревизорска 

институција постоје, заправо Државна ревизорска институција није уопште дала 

негативан извештај онако како сте Ви то сад мало пре рекли, већ је ово извештај који даје 

препоруке и сагледава стање односно начин на који Градска управа за имовину издаје 

пословни простор. Обзиром да пословни простор, односно издавање пословног простора 

заправо је и комерцијална делатност и Град Нови Сад не може односно нема капацитет 

као што ни претходних 20 година није имао капацитет да толико пословних простора 

колико има у јавној својини Града Новог Сада одржава на адекватан начин како би они 

били на тржишту и прихватљиви односно лако се издавали, такви  пословни простор се на 

жалост не издају и Град само од тога има велики губитак. То је суштина овог члана 2а, а 

мислим да заправо сви овде треба да гласамо за ову одлуку.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о прибављању, располагању и управљању непокретностима у јавној 

својини Града Новог Сада. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је 12 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ, РАСПОЛАГАЊУ И 

УПРАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИМА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Ад. број: 34-7822/2019-I 

                34-8611/2019-I 

                34-8613/2019-I 

                34-8608/2019-I 

                020-601/2019-I 

8. – 12. тачка дневног реда 

 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ТАКСИ 

ПРЕВОЗУ ПУТНИКА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ЈАВНОМ 

ПРЕВОЗУ ПУТНИКА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ЈАВНИМ 

ПАРКИРАЛИШТИМА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О РАСКОПАВАЊУ 

ПОВРШИНА ЈАВНЕ НАМЕНЕ 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О 

ДИМНИЧАРСКИМ УСЛУГАМА 

 

Предлоге одлука утврдило је Градско веће. 

 

Савет за комуналне делатности и Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбена питања нису имали примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 

 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представници предлагача желе да изнесу 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о овим 

предлозима. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и напоменуо да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о такси превозу путника на територији Града Новог Сада. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 51 

одборник гласао „за“, да је 12 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ТАКСИ ПРЕВОЗУ ПУТНИКА НА 

ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни 

Одлуке о јавном превозу путника на територији Града Новог Сада. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“, да је 12 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ЈАВНОМ ПРЕВОЗУ ПУТНИКА НА 

ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни 

Одлуке о јавним паркиралиштима на територији Града Новог Сада. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 51 

одборник гласао „за“, да је 12 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ЈАВНИМ ПАРКИРАЛИШТИМА 

НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
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(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке о 

раскопавању површина јавне намене. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 51 

одборник гласао „за“, да је десет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О РАСКОПАВАЊУ ПОВРШИНА ЈАВНЕ НАМЕНЕ 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о изменама и допуни 

Одлуке о димничарским услугама. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 51 

одборник гласао „за“, да је 12 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ДИМНИЧАРСКИМ УСЛУГАМА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

 

Ад. број: 361-474/2019-I 

13. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДАВАЊУ У ЗАКУП ПОСЛОВНОГ ПРОСТОРА У 

ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесe 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 
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У претресу су учествовали Реља Алексић и Мира Раденовић.  

 

Реља Алексић: „Ово је заправо тачка дневног реда за коју је материјал стигао 

синоћ након 21 час и сад ћу поново морати да поновим оно што сам већ рекао, макар због 

те чињенице да сте ово доставили синоћ. Било би пристојно, културно, демократски, 

парламентарно да је неко у име Градског већа изашао да ово образложи, јер заиста је и 

више него некоректно и више него некултурно, не знам више ни који термин бих могао да 

употребим да опишем однос Градског већа према овој Скупштини.“ 

 

Председник Скупштине је прекинуо у излагању одборника Рељу Алексића, указао 

му да је да материјал достављен у складу са Пословником Скупштине Града Новог Сада и 

истакао да би повукао тачку из процедуре, да није достављена у складу са Пословником и 

Законом. 

 

Реља Алексић: „Драго ми је ако бисте то заиста урадили, али дозвољавам себи да 

Вам не верујем на ту тему. Дакле, овако, Предлог одлуке о давању у закуп пословног 

простора у јавној својини, управо оно што смо мало пре причали, Државна ревизорска 

институција нас је очигледно натерала на ово да урадимо на брзину, јер да будемо до 

краја јасни закључци налази Државне ревизорске институције о којем је чланица Градског 

већа говорила гласе: градови Београд, Нови Сад и Ниш нису успоставили свеобухватне 

евиденције пословног простора и нису у потпуности успоставили право својине у јавним 

књигама о непокретностима и правима на њима. Град Београд и Град Нови Сад нису 

предузели довољне и адекватне активности на остваривању већег нивоа прихода од 

давања у закуп пословног простора и закључак 3. Град Београд и градови Нови Сад и 

Ниш немају планове за управљање пословним простором којим би се утврдили дугорочни 

циљеви и смернице за управљање и располагање имовином и немају успостављену 

адекватну контролу коришћења пословног простора од стране закупца. И сада ћете ви 

мени да кажете да то није ништа страшно, да ту није никакав проблем, да су то само 

препоруке и да Градска управа за имовину и имовинско правне послове ради свој посао. 

Мислим, заиста, хајде да се не играмо и не вређамо једни другима интелигенцију. Оно 

што је исто занимљиво на тему ове одлуке је чињеница да се око ове одлуке водила чак и 

јавна расправа и то, драги грађани, нећете веровати, јавна расправа је била 19. децембра 

на Светог Николу од 1 до 3. Врло је занимљиво, ево ја бих волео да опет неко у име 

Градског већа одговори како је могуће да се на ову тему на Предлог одлуке без намере да 

је унижавам у односу на неке друге одлуке које ова Скупштина доноси, како је могуће да 

се на предлог ове одлуке одржи јавна расправа, а када је био предлог одлуке о буџету 

нисмо могли да је одржимо. Је л' мислите да је ово важније од буџета? Заиста овакво 

понашање пред крај мандата од Градског већа према Скупштини је нешто што апсолутно 

не може да се прихвати. Надам се да бар неко од грађана ово види и прати и да ће успети 

да донесе неки правилан закључак на ту тему.“ 

 

Мира Раденовић: „Ја ћу бити само кратка, захваљујем председавајући, а везано за 

Одлуку о закупу пословног простора на територији Града Новог Сада, а који се налази у 

јавној својини Града Новог Сада. Опет из разлога што се ова одлука уподобљава са 

вишим актом односно са Законом, а онда и са Уредбом која произилази из Закона, просто 

мењају се само неке од одредби у Одлуци, а оно на чему инсистирате ревизија 
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сврсисходности издавања пословног простора који су у јавној својини Града Новог Сада, 

а пре свега се ради и, поновићу, о активности Државне ревизорске институције, која је пре 

свега саветодавног карактера. Оно где је и у овој ревизији сврсисходности учествовала су 

управо три града Нови Сад, Београд и Ниш, не цела територија Републике Србије већ 

Нови Сад, Београд и Ниш. Нови Сад има преко 1800 пословног простора у јавној својини 

и где је Државна ревизорска институција само констатовала односно дала предлог на који 

начин да се адекватније и боље управља и да се адекватније и боље  располаже јавном 

својином, а управо због тога смо претходно донели ову одлуку коју смо исто 

коментарисали да обзиром да није комерцијално, а то смо видели из искуства, издавати 

пословни простор који се просто не налази у интересантним деловима Града да постоји 

могућност да отуђимо такве просторе.“ 

 

Председник Скупштине је указао одборнику Рељи Алексићу да нема право на 

реплику, с обзиром на то да одборник може да реплицира само другом одборнику, да му 

није речено ништа увредљиво и да је добио објашњење које је затражио.  

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о давању у закуп 

пословног простора у јавној својини Града Новог Сада. 

 

Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 47 

одборника гласало „за“, да је 12 одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ДАВАЊУ У ЗАКУП ПОСЛОВНОГ ПРОСТОРА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ  

ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Ад.број: 40-5/2019-1786-I 

               020-603/2019-I 

               66-1/2019-810-I 

               3-806/2019-I 

14. – 17. тачка дневног реда 

 ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ  

ЗА 2020. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ  

И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА  

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА 

ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 

2020. ГОДИНУ 
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 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ   ПОСЛОВАЊА 

ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ 

НОВИ САД ЗА 2020. ГОДИНУ 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 

ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ 

ПЛАНОМ И ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА 

ЗА 2020. ГОДИНУ 

Предлоге одлуке и решења утврдило је Градско веће.  

 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбена питања, Савет за образовање и 

спорт и Савет за економски развој Града немају примедби на предлоге које су разматрала из 

свог делокруга. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 

спајање расправе, председник Скупштине је отворио претрес о овим предлозима. 

 

У претресу су учествовали: Марина Недељковић, Данко Ненезић, Реља Алексић, 

Милорад Радојевић, Адријана Месаровић, Јелена Маринковић Радомировић,Ђурађ 

Јакшић, Милош Вучевић и Божидар Протић. 

 

 Марина Недељковић: „Имајући у виду да је спојена расправа кренућу, односно 

осврнућу се укратко на један Предлог решења о давању сагласности на Програм 

пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Српска радикална 

странка ће гласати против овог предлога. Ништа ново, али чекајте, има један део где ћемо 

гласати за. Сачекајте. Што се тиче Предлога пословања, чули смо да је можда 

амбициозан, али се не би сложили са тим, сваке године пред Скупштину имамо исте 

овакве програме пословање Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“,  

увек наравно заврши у губитку и то подобраном милионском. Видимо у Програму 

пословања да Јавно предузећe „Спортски и пословни центар Војводина“  не планира даље 

да смањује број запослених бар не за ову 2020. годину, јесте да узели сте кредит од 

100.000.000 динара од банке, зашта смо ми гласали против, не сматрамо да је то прави 

начин да се Град носи са овим проблемом, али са друге стране шта је ту је, предложили 

смо и да се смањи број запослених на неки рационални број оптималан од 105 до 110, али 

не тамо где запослених највише фали, у тој примарној спортској делатности, у том неком 

домену где људи заиста раде свој посао и зарађују ту плату која је каква је таква је већ 

тамо где су можда запослени најмање потреби. А то је управо у тим директорским 

бордовима, саветничким местима и знате врло добро како то ствари иду у јавним и јавно 

комуналним предузећима. Са друге стране рекли смо да је заиста илузорно очекивати да 

ће Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ пословати у плусу, свака 
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част на амбициозном плану, али он је потпуно ирационалан односно нереалан. Са друге 

старне говорили смо често о оној опцији, три опције које сте ви навели да је она опција 

која се односи на рушење нама потпуно неприхватљива и мислим да је Српска радикална 

странка једина странка која децидно то од првог тренутка и првог дана рекла за овом 

скупштинском говорницом. Можете се сложити или не постоје записници. Али, што се 

тиче Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ постоји још једна 

проблематика, то је закуп локала, иако се често тврди да он прелази 90% не чини нам се 

на око да је то заиста тако. Има ту доста рупа и доста празних локала, наш неки предлог је 

да ако то не иде, да се смањи цена закупа, боље је да локал функционише и ради и по 

нижој цени него да стоји и зврји празан по некој високој, када га нико неће. И онда су сви 

у губитку. Да не буде да ништа нећемо подржати када је Јавно предузеће „Спортски и 

пословни центар Војводина“  у питању, а сећате се врло добро да смо подржали да се 

издвоји 415.000.000 динара, односно да се отпише дуг Јавног предузећа „Спортски и 

пословни центар Војводина“ да уђе у тај трајни улог града Новог Сада, када је био дуг 

Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“  према Топлани у питању 

гласали смо за, гласаћемо иако ја знам да ова тачка је следећа тачка дневног реда и није 

директно у овој групи, али када већ говоримо о Јавном предузећу „Спортски и пословни 

центар Војводина“ да нема потребе да расплињавамо расправу да можемо све да спојимо 

у једну. Кажем Српска радикална странка има намеру и показала је више пута да подржи 

сваки вид, сваки напор да се консолидује пословање овог предузећа и гласаћемо и овог 

пута за то да се део дуга према „Водоводу и канализацији“ отпише део дуга Спортског и 

пословног центра Војводина што наравно не значи да ће увек такав вид деловања бити 

могућ нити да ће до краја увек бити могуће отписивати било који дуг. Тако да чекамо да 

видимо шта ће се дешавати што се тиче Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 

Војводина“, шта ће се дешавати са попуњавањем капацитета са реконструкцијом, са 

побољшањем енергетске ефикасности, све то смо чули да је у најави, да се о томе говори, 

да се о томе планира, па ето пред нама је ова 2020. година па ћемо видети шта ће се даље 

дешавати. Понављам гласаћемо против програма пословања јер је потпуно нереалан, ван 

контекста оквирних индикатора пословања за све ове претходне године па и ову, али ћемо 

подржати да се на било који начин покуша консолидовати функционисање Јавног 

предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ “. 

 

Данко Ненезић: „Сам бесмисао постојања Савета и Комисија при Скупштини 

Града Новог Сада, може се видети на примеру Савета за економски развој Града. Наиме, 

за 43 месеца колико траје овај скупштински сазив и 59. седница Скупштине Града, Савет 

за економски развој се састао 23 пута. То је нешто један, два месеца. Кад погледате те 

седнице и тачке дневног реда у последња три пута имамо једну тачку дневног реда то је 

Туристичка организација Новог Сада. За Град Нови Сад чији је буџет годишњи од 

250.000.000 евра, плус минус, ми расправљамо на једном од најважнијих Савета бар по 

називу, по милион евра колико је годишњи буџет ТОНС-а. Ајде мало да коментаришемо и 

тај буџет. Наиме, планирани приходи Туристичке организације Новог Сада су приходи из 

буџета 64.000.000 и нешто динара и планиран приход од боравишне таксе 52.500.000,00 

динара. Заиста мислим да тако смешан приход од отприлике неких 450.000 евра на 

годишњем нивоу за Град величине отприлике од око 500000 становника, мислим да ова 

Туристичка организација не вреди и не треба да постоји. Тих 9,10 колико их има 

запослених људи може да нађе и неко друго запослење заиста. За овако нешто пословање 
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и количину новца које као град приходује од 450.000 евра на годишњем нивоу од туриста 

и од осталих туристичких манифестација и било чега другог, заиста ова Туристичка 

организација не треба да постоји.“ 

 

Реља Алексић: „Обједињена расправа, али говорићу само о Јавном предузећу 

„Спортски и пословни центар Војводина“, односно о Спортском и пословном центру  

Војводина. Видимо директор Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ 

је у сали, председника Надзорног одбора Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 

Војводина“, морам да признам да не познајем, он је главни и одговорни за овај план 

пословања, па ето би опет добро да се неко од њих удостојио да нам се обрати да каже 

шта планирају, али ето као што сам већ два пута поновио манир је такав и то се очигледно 

неће променити док је ова власт. Што се тиче самог Јавног предузећа „Спортски и 

пословни центар Војводина“, Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ је 

када поредимо план за 2019. годину са овим предлогом плана за 2020. годину, поставља 

се потпуно оправдано питање које је моја претходна колегиница говорила о Јавном 

предузећу „Спортски и пословни центар Војводина“, поменула на основу чега се 

пројектују овакви планови. Што се тиче финансијског резултата Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“  је прошле године односно за 2019. планирао 

неки благи плус од неких 80.000 динара, а завршиће годину са 78.000.000 динара губитка. 

Подбачај добити је 15.000.000 динара, отприлике пребачај расхода је 63.000.000 динара, 

задуженост 33.000.000 динара на годишњем нивоу и сада мене јако занима како је могуће 

да надзорни одбор који је овако нешто пројектовао на почетку године, а резултат на крају 

био минус 78.000.000 динара, како је могуће да ниједан члан тог Надзорног одбора не 

осети макар мрвицу одговорности. И још нешто што је врло занимљиво гледајући овај 

овогодишњи план то је да ће се такви трендови наставити и у 2020. години јер је 

пројектовано 10.000.000 динара мање у односу на 2019. годину од закупа, прихода по 

основу закупа и 5.000.000 динара мање по основу прихода од маркетинга. А знамо да се 

кредитна задуженост Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ од марта 

2020. године повећава за износ рате кредита коју им је ова Скупштина одобрила у марту 

ове године, јер тај грејс период је вероватно некима много брзо прошао. И још један 

детаљ око кредитне задужености, ако гледамо план Јавног предузећа „Спортски и 

пословни центар Војводина“ за 2019. и упоређујемо га са предложеним планом за 2020. 

видимо значајна одступања у тачки која се зове кредитна задуженост, па је тако прошле 

године планирано на пример да се позајмица Јавном предузећу „Урбанизам“ која је на 

крају прошле године износила 1.500.000 динара, да буде враћена у потпуности у 2019. 

години, а у плану за 2020. годину каже да је задужење за позајмицу Јавног предузећа 

“Урбанизам“ у укупном износу од 1.312.500 динара, да ће се враћати током 2020. године 

где ће на крају године бити 593.333 динара дуга.  Дакле, планирали су у једној години да 

врате целокупан кредит, а сада планирају да врате оно отприлике мало више од пола. 

Иста ситуација је, односно врло слична је, која се тиче задужења за позајмицу коју је 

Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“    повукао од ЈКП „Водовод и 

канализација“ јер је предвиђено да ће на крају ове године дуг по тој позајмици бити 

6.490.622 динара, а у плану за 2020. каже да је дуг у износу од 15.795.000 динара. Заиста 

би било, опет понављам лепо да је неко у име Јавног предузећа „Спортски и пословни 

центар Војводина“ изашао и објаснио нам, ето не мора цео план, а макар само овај део око 

кредитне задужености да знамо и да ми знамо као одборници и да знају грађани шта је то 
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што ће се са Јавним предузећем „Спортски и пословни центар Војводина“ дешавати у 

будућности и како менаџмент Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ 

планира, троши средства, управља Јавним предузећем „Спортски и пословни центар 

Војводина“ и где ће нас све то довести.“  

 

Милорад Радојевић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник 

предлагача: „Па ево ја ћу кратко, заиста, ево колико скоро четири године трудио сам се да 

одговорим на свако питање, али некад једноставно останете без текста. Одговорити на то 

да треба угасити Туристичку организацију Града Новог Сада је, ја заиста не знам шта 

рећи на то. У години у којој је она проглашена за најбољу Туристичку организацију у 

Новом Саду, у Србији извињавам се, у години у којој је Нови Сад трећи на лон и планет 

листи градова које треба посетити, у години у којој Туристичка организација има најбољи 

туристички филм у Србији, у години у којој је добила награду од свих новинара, у години 

у којој је дошло на десетине, стотине страних новинара блогера да посети Нови Сад, све у 

организацији Туристичке организације. Ви гледате приходе и кажете 50, око 50.000.000 

динара од боравишне таксе. Подсећам вас да је пре пар година тај приход био 20 и нешто 

милиона а није се мењала цена боравишне таксе, а друго да ли ви питате угоститеље 

колики су њихови приходи од туриста, да ли питате кафиће, ресторане, да ли питате 

хотеле, јел то приход Града Новог Сада, јел мислите да није, колики је тај индиректан 

приход Града Новог Сада кроз њихове посете. Огроман је. Огроман је тај приход. Те 

цифре, па како мислите цифре у буџету Туристичке организације да се прикажу ви заиста 

не знам како да, да у буџету Туристичке организације прикажете приходе угоститеља, 

ресторана и хотела, а ви слободно питајте њих и каква је њихова сарадња са Туристичком 

организацијом и то кажете да тих 10,12 људи колико год их је тамо, треба да нађу други 

посао, ја ћу то њима свакако пренети, а они ће то знати да цене и да вас награде 

адекватно.“  

 

Адријана Месаровић, помоћница Градоначелника Града Новог Сада: „И ја некад 

останем без текста па ево надовезаћу се на претходног колегу који је говорио о 

Туристичкој организацији Града Новог Сада. Говорићу о Јавном предузећу „Спортски и 

пословни центар Војводина“, можда да нам нисте оставили оно што смо затекли 2012. 

године и висину обавеза можда би нам било лакше да до данас се растеретимо тих 

наслеђених обавеза. Они који су оставили 2012.“  

 

  Председник Скупштине је замолио одборнице и одборнике за пажњу. 

 

  Адријана Месаровић: „Предузеће је на пролеће ове године усвојило план 

финансијске консолидације, предузеће је почетком ове године усвојило план финансијске 

консолидације и те мере сукцесивно спроводило, ефекти тих спроведених мера су већим 

делом видљиви и ове године и то приказује резултат који двоструко, односно у односу на 

неке претходне године и троструко мањи у смислу оствареног губитка, а подсетићу вас да 

и 2012. у условима сасвим другачије тржишне конкуренције остварен губитак од 

76.000.000 динара. Друго ово је пројектовани губитак година још није завршена, Јавно 

предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ се и даље бори са 90% издатих 

локала тако да у том смислу немам сумњу да је за ценити и поштовати да се Јавно 

предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“, овако добро сналази у условима 
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овакве тржишне конкуренције односно у условима када постоје више великих тржних 

центара који су савремено опремљени и који нуде сасвим другачију понуду тржишту. Као 

што сам рекла ефекти свих мера нису видљиви у овој години, далеко видљиви и у 

потпуној мери ћемо их моћи применити на 12 месеци током 2020. године тако да нису 

оптимистични резултати које смо пројектовали за 2020. него су реални у односу на све 

мере које ћемо спровести у погледу свих мера које су обухваћене планом финансијске 

консолидације. Није ни могуће очекивати да предузеће са оваквим енергетским билансом 

остварује значајне губитке и то потврђују и неке друге спортске хале које послују у 

Србији и у региону. Како је и Градоначелник најавио креће се са улагањем у овај 

спортски објекат и очекујемо да далеко бољу енергетску ефикасност овог објекта у 

наредним годинама, те у том смислу и далеко мањи трошак на име енергената. Како смо и 

навели како технолошки Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“, буде 

напредавао, односно како га будемо унапређивали у погледу енергетске ефикасности биће 

простора и за сигурно додатну рационализацију броја запослених али то није предвиђено 

у програму за 2020. пошто просто реконструкција Јавног предузећа „Спортски и пословни 

центар Војводина“ је тек на почетку односно током 2020. ће тек бити израђена пројектно 

техничка документација. Мислим да је за похвалити да је у периоду од 2012. до данас 

Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“,   смањио 50% свој број 

запослених односно са 304 на 156 и да активно и сукцесивно сваке године спроводи битне 

мере консолидације овог предузећа. Поновићу мислим да је за похвалу да предузеће 2019. 

бележи приход у висини 550.000.000 динара у односу на приход 2012. који је износио 

544.000.000 динара у условима потпуно сасвим другачије тржишне конкуренције.“  

 

Јелена Маринковић Радомировић: „Ја ћу данас говорити о Програму пословања 

Јавног предузећа „Урбанизам“ за 2020. годину, узимајући у обзир да ово предузеће из 

године у годину остварује добит и једне да кажем завидне резултате, пословне, просто 

суграђани да знају шта је то што се планира у 2020. години и шта је то што је тренутно у 

2019. години кратко наравно када је реч о 2019. години. За 2019. годину процена је да ће 

Јавно предузеће пословати са нето добитком у износу од 25.877.496  динара. Дакле, у 

2019. години биће оприходовани сви задаци који се односе на израду, просторно планску  

документацију за оснивача, односно Град Нови Сад, а који су дефинисани Програмом 

пословања. Дакле уговорено је 13 задатака, како за тржиште, односно за друга правна 

физичка лица, односно за инвеститора. Е сад свакако идемо на 2020. годину ово сам 

мислила да је битно рећи за 2019. годину управо због ових скоро 26.000.000 динара. 

Дакле, што се тиче 2020. године полазну основу за израду овог програма пословања је 

свакако била реализација у 2019. години и планирани су приходу у износу од 258.416.667 

динара. То су пословни приходи, дакле финансијски приходи и остали ванредни приходи. 

Приходи од просторно планске документације за оснивача су остали на истом нивоу као и 

2016, 2017, 2018. и 2019. години и односе на израду 28 планских докумената. Дакле, то је 

осам планова генералне регулације, 12 планова детаљне регулације, два урбанистичка 

пројекта, 5 анализа и студија и мерење подземних вода. У 2019. години као што смо рекли 

уговорено је 13 планова а од тога велики број задатака биће завршен у 2020. години због 

саме процедуре просто доношења планских докумената, а планира се уговарање нових 

послова односно у већем обиму у 2020. години. Што се тиче планираних расхода у 2020. 

години они су планирани у износу од 255.091.452 динара и просто планирани су као и 

сваке године сведоци смо да Јавно предузеће „Урбанизам“ се држи рационализације 
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трошкова које су дате у смерницама Владе Републике Србије, то је свакако планирано и 

за 2020. годину и у то улазе наравно пословни расходи, финансијски расходи, остали 

расходи, а оно што је суштински најбитније то је да планиран добитак у износу од 

3.325.215 динара и просто предузеће ће у складу са одлуком о буџету 50% оснивачу 

распоредити ова средства, а 50% ће остати Јавном предузећу и наравно да ће настојати у 

томе да то буде још већа добит од планиране односно у вишем милионском износу. 

Суштина је да ће Српска напредна странка подржати овакав програм пословања Јавног 

предузећа за 2020. годину и позивам све присутне у сали да такође подрже овакав један 

програм узимајући у обзир да се ради заиста о домаћинском пословању у овом предузећу 

и да ово предузеће је неко ко остварује озбиљан пословни добитак из године у годину и 

сигурам сам да ће се то остварити и у 2020. години.“ 

 

Ђурађ Јакшић: „Имамо овај блок од четири или пет тачака, ми  ћемо гласати 

против ових предлога. Осврнућу се прво на оно што ради Градска управа за имовину и 

имовинско правне послове бивши Пословни простор. Ја сам говорио на последњој 

седници Скупштине када је мењан план инвестиција Градске управе за имовину да ми 

апсолутно а убеђен сам у то и врх Градске власти није задовољан оним што се дешава у 

Градској управи за имовину и имовинско правне послове зато што после деветомесечног 

извештаја на дан 30.09. реализација онога што је планирано на нивоу 2019. године било у 

висини 23%. Читао сам вам последњи пут из оног извештаја деветомесечног о извршењу 

буџета самог позицију, по позицију, огроман број позиција у програму некадашњег 

Пословног простора је после девет месеци године износио 0 динара. Шта се десило ова 

последња три месеца можемо да претпоставимо на основу овога програма за Градску 

управу за имовину и имовинско правне послове за 2020. годину. Наиме, планира се 

програм у висини од 733.000.000 динара који се финансира из четири извора. Први су 

приходи из буџета који су доминантни наравно, други су трансфери од осталих нивоа 

власти, чини ми се 41.000.000 динара иде из Републике, имамо оних великих 950.000, као 

помоћ од Европске уније, није нам ни то требало, јел се слажете, ни тих 900.000, када су 

већ толико били широке руке, дакле то је у збиру неких 400.000.000 динара, рецимо, 

333.000.000 динара је нераспоређени вишак прихода односно оно што није искоришћено у 

2019. години. Ми имамо практично нове позиције у Програму Градске управе за имовину 

и имовинско правне послове у висини од пола програма од 400.000.000 динара за 2020. 

годину, ово све остало је наставак нечег што није реализовано у 2019. години. Апелујемо 

на вас, значи дошло је и до кадровске промене помињао сам то и на једној од претходних 

седница господин Бумбић очито да је радио енергичније и боље на челу ове управе од 

госпође која је сада на челу Управе. Значи то показују биланси и то показују извештаји и 

показују оно што Градска управа планира у неком наредном периоду. Веома је битно оно 

што ради Градска управа за имовину и имовинско-правне послове има ту врло корисних 

ствари, ту нема никакве дилеме, од не знам Дома пензионера на различитим позицијама, 

до куповине  пословног простора, капиталног улагања, спортских објеката, терена и тако 

даље и тако даље. Ја желим да се задржим само на једној позицији која сматрам да је по 

нашем мишљењу, је можда и кључна издвојићу је а то је санација базена у Спортском и 

пословном центру Војводина. То је веома значајан програм који би требао да се реализује 

у току 2020. године. Опредељено је чини ми се 35.000.000 динара, дакле санација базена 

чини ми се и оних купатила и комплетног простора практично затвореног базена. Ја вам 

само преносим апел пливачких клубова, неће пре јуна, е одлично, зато што је било речи 
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да ће кренути отприлике у изборној кампањи, план је да иде 15. марта, знате да имамо 

олимпијце и да имамо огроман број деце, драгоцено би било, ево Градоначелник каже 

неће пре јуна, дакле када се отвори сајмиште, односно када крене сезона на Сајмишту и 

када се може користити овај отворени базен на Јавном предузећу „Спортски и пословни 

центар Војводина“,  да онда кренемо у ту инвестицију и радове, да нам не би олимпијци 

који  чекају Токио на лето остали само на базену на Сланој бари. Ето то је био један апел, 

више њих ми је споменуло то из пливачког клуба „Војводина“, Професионал, Арена и 

остало али очито да сте и ви имали разговоре са њима тако да с те стране можемо бити 

задовољни и очекивати практично да током лета се ово заврши. Ајте да планирамо у 

неком наредном периоду, мислим о томе ће говорити неки нови сазив после избора, али 

да се планира на град Богу хвала величине готово пола милиона, која је то позиција, где 

би могли да градимо затворени базен бар још један. Да ли је то овај западни или 

северозападни део Града тамо према Новом насељу, или Футог или дакле тај део Града 

где живи огроман број људи, дакле комплетно Ново насеље, Телеп, Ветерник, Футог и 

тако даље, или ће то бити негде друго, али мислимо да би то било драгоцено, поготово 

имајући у виду да огроман број деце се бави пливачким спортом, ватерполо спортом и 

тако даље и тако даље. Одлуке ће очито доносити неки нови скупштински сазив, али 

мислимо да би то било драгоцено. Друго, када говоримо о Јавном предузећу „Спортски и 

пословни центар Војводина“, па није баш за похвалити се да је не знам приходи су већи у 

2019. години за не знам 5 или 6.000.000 динара у односу на 2012. годину. Мислим каква 

вам је то компарација заиста нам није јасно. То сте рекли, тачно сте то рекли и тиме сте 

закључили свој говор, дакле ви сте видели да са наше стране постоји политичка воља, да 

смо ми једина странка која је показала у овом парламенту да смо спремни да политичку 

сујету оставимо по страни и када је у питању интерес Града и интерес грађана, да гласамо 

за одлуке које су добре. Дакле, немамо тај проблем да смо опозиција онога типа као 

поједини који испред свега стављају минус. Па не може све бити минус. Значи апсолутно 

смо ти који смо изашли за говорницу и сваки пут рекли, свака част ово је добар потез. 

Поздрављамо, гласаћемо, подржаћемо, без обзира што смо опозиција и једина озбиљна и 

права у овоме дому. Али с друге стране исто тако морате бити спремни када је критика. 

Ми смо онога момента када сте кренули у рационалисање по питању броја запослених 

рекли видећете да ће на крају испоставити се као врло прецизно и као супер тачно да 

између 105 и 115 запослених је оптималан број где Јавно предузеће „Спортски и пословни 

центар Војводина“, може да граби напред, а са друге стране да га не гуши број 

запослених. Дакле, уштедели би на тај начин још једно 30.000.000 динара на годишњем 

нивоу, отприлике и то би било драгоцено за Јавно предузеће „Спортски и пословни 

центар Војводина“. Где треба смањити, Марина је рекла, администрација, менаџмент, 

никако не на рачун спортског и оног техничког сектора ту нам фали запослених и ту 

обично се и ангажује преко студентских задруга, јел тако, преко привремено повремених 

послова и тако даље. Ми желимо најбоље Јавном предузећу„Спортски и пословни центар 

Војводина“,    верујте ништа мање од вас. Дакле и дајемо предлоге. Друго, кажете 90% 

локала је издато, ја не знам на које локале ви мислите, али када прођете оном централном 

доњом улицом у приземљу, то је све празно. Значи тамо, пре поште, је апсолутно све 

празно, то су некад били локали који су ударни били, на главној улици вам говорим. 

Дакле, смањите цену закупа, ако не иде по одређеној цени смањите  је, јер је за Град 

најскупљи локал који је празан и за Јавно предузеће „Спортски и пословни центар 

Војводина“. Друго, ми смо били за то да се кад већ помажемо Јавном предузећу 
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„Спортски и пословни центар Војводина“,     гласали смо и за оних 400.000.000 и кусур 

динара, везано за Водовод, гласаћемо данас везано за Водовод данас а за Топлану оних 

400.000.000 и кусур динара, ми смо били за то, зашто да Јавно предузеће „Спортски и 

пословни центар Војводина“ иде у кредит када му већ помажемо, дај да му помогнемо 

скроз да га доведемо колико је могуће на неку нулу, да му помогнемо максимално и да 

поставимо најбољег за директора па да онда радимо. Видимо по програму за наредну 

годину да се планира да Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ у 2020. 

години врати чини ми се у збиру негде 20.000.000 динара пословној банци, 18.000.000 

динара на име отплате и на основу камате 4.000.000 и нешто динара, негде око 22.000.000 

динара и десетак Информатици, Водоводу и не знам коме још. Неколико фирми јел тако. 

Питање да ли ће Јавном предузећу „Спортски и пословни центар Војводина“ бити 

солвентан у току наредне године да измирује редовно те обавезе. Дакле то су неке од 

сугестија Српске радикалне странке које се тичу Јавног предузећа „Спортски и пословни 

центар Војводина“. Увек ћемо подржати да се помогне предузећима јавним али ни то не 

може бити довека, због тога предлажемо још да се додатно смањи број запослених и зна 

се где по канцеларијама, с друге стране спортски и технички сектор наравно може да се 

увећа. Туристичка организација не би се сложио са колегом да је треба укинути, она је 

итекако потребна Граду. Мислим да господин Радојевић може бити задовољан и да ми 

као Град можемо бити генерално задовољни оним што стоји на располагању Туристичкој 

организацији Града Новог Сада. Шта да кажу ови на покрајинском нивоу буџет 

Туристичке организације Војводине је двоструко мањи од буџета Туристичке 

организације Града Новог Сада. Сада је тамо неки сукоб на релацији не знам Мировић-

Бајатовић или Јанко, Марко потпуно је небитно па још додатно се смањује буџет за 

привреду и туризам. Туристичка организација Војводине која покрива 45 градова и 

општина има двоструко мањи буџет од новосадске туристичке организације.  Не бих се 

сложио са вама да је потребно нешто убацити ново, да је потребно грабити хајде да 

кажемо условно речено на тржишту за новим туристима апсолутно, али оно што на 

располагању годишњем има Туристичка организација Града је озбиљан новац.“  

 

Милош Вучевић, Градоначелник Града Новог Сада: „Хвала, неће ми замерити 

одборници што ћу им украсти од паузе, јел после имам још неких догађаја, нећу моћи да 

стигнем да одговорим на ово око Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 

Војводина“ и ових тема које сте причали врло интересантно. Адријана је стручно 

говорила ја ћу пробати више народски да говорим. Мислим да сви поново, ја сам о томе 

причао на прошлој седници када сам говорио о оној одлуци о комуналном уређењу Града 

да када дође Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ онда ћемо рећи, да 

треба више и тако, а тамо је било исто, тамо треба више, која год тема наиђе, хоћемо да 

исто треба више дати пара и супер је то све, само што пара нема неограничено. У Јавном 

предузећу „Спортски и пословни центар Војводина“ је врло тешко стање и немојте да 

причамо приче као да смо наследили дворану Сваровског па не знамо шта да радимо и 

модерније спортске хале ево можете погледати у комшилуку у Хрватској су све спортске 

арене које су изграђене за рукометно првенство и то 2009. године, када су били домаћини 

светско првенствно све се дотирало из буџета и све се одржавало потпуно нове и не може 

да опстане сам од себе. А Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ је 

ето симбол Града, који 40 година траје и заслужује једно озбиљније или системски 

дефинисано улагање, како би могао да постане делимично одрживи, делимично, не може 
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потпуно никад бити, али делимично одржив. Ово све што причамо су козметички захвати, 

питање једног или другог локала, ви и ја ћемо очигледно морати да се прошетамо, ја сам 

ишао скоро и са телевизијама тамо нисам видео те локале празне, ви ми кажете да јесу, ја 

ћу да вам кажем где су празни локали на првом спрату, на СПЕНС-у смо сви сваки дан, 

просто је то невероватно да сад неко тврди званично колико је закупљено, неко каже да је 

супротно, те ствари су проверљиве. И то свако може да праовери, али не знам ни шта би 

то значило да је лоше, ваљда треба да нас брине ако је тако, а ја мислим да није тако, како 

сте рекли, и под 2. не знам ни како мислите сад дајте нижу цену а шта са овима који су 

сада уредне платише, свима нижа цена, значи свима нижи приход, односно Јавном 

предузећу „Спортски и пословни центар Војводина“мањи приход. Не, не…“  

 

  Председник Скупштине је замолио одборника Ђурађа Јакшића да не дискутује са 

места.  

 

Милош Вучевић, градоначелник Града Новог Сада: „Ја сам вас пажљиво слушао. 

Што се мене тиче ја навијам да вам дају, пауза не значи мени ништа ни тај роштиљ, тако 

да нисам схватио да ви то онако одокативно избацујете, математику суштински Јавно 

предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ се решава само кроз реконструкцију, 

суштински Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ се решава кроз 

замену крова, кроз замену фасадног омотача, кроз другачије управљање, кроз попуњавање 

са другим садржајима Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“,кроз 

отварање центра за изучавање вештачке интелигенције, кроз отварање одељења дечије 

библиотеке у Јавном предузећу „Спортски и пословни центар Војводина“, кроз прављење 

новог садржаја то је директна интервенција или инвестиција Града која помаже опстанку 

Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“. Заборавите тај концепт да је 

Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ једини пословни простор и 

једини центар за трговање у Новом Саду. Није. Тржиште је отворено и биће отворено, од 

2000. године је отворено, и нико неће моћи да заустави долазак нове конкуренције. Друго, 

све зграде које се праве имају у себи пословни простор, потпуно је друга концепција 

становања, живљења и рада. Невероватно да се сваке године вртимо из приче у причу која 

је иста. Нема решења Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“, Ђурађ 

док се све ово не реши, немојте да причате приче. Не може да се реши Јавно предузеће 

„Спортски и пословни центар Војводина“ док не смањите трошкове струје, грејања и 

воде, шта причате, може да дође ко хоће, а ја ћу вас позвати после следећег избора да ми 

помогнете да смањимо административни апарат у Јавном предузећу „Спортски и 

пословни центар Војводина“. Ево да дођете ви па да кажете ми саветнике и све помоћнике 

укидамо и ми ниједног нећемо довести и ја ћу да кажем браво ви сте прави партнер за то. 

Ево ја сад јавно кажем ја ћу вас лично позвати да преузмете одговорност за Јавно 

предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ и да смањите апсолутно кабинет 

директора Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“, а да никог не 

доведете и све да смањите, да нема административног апарата. Друго нећете да кажете, не 

спомињете једну врло битну ствар, 2012. године Јавно предузеће „Спортски и пословни 

центар Војводина“ је имао 304 запослених, данас има 156. Па знате то нису бројеви, то су 

људи, људи имају име и презиме, неко мора да донесе одлуку, неко мора да исплати, неко 

мора те људе да погледа у очи да им каже да је технолошки вишак. Па није то играње икс 

окс па да прекрижимо кога хоћемо. Па то где су запослени, опет ћу вас демантовати, 
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пошто вам је пад целокупног система броја запослених у јавном сектору Града Новог 

Сада. Па то могу тек да вам причам колико је опао број запослених у Новом Саду у 

јавном сектору. Испод смо европских просека, апсолутно, и то вам потписујем само што 

нам ови душебрижници стално намећу неке стандарде. Ми смо свакако испод просека и 

немамо довољан број запослених. Ми имамо лошу структуру запослених, лошу структуру 

а није питање броја и то немојте да уђете у ту матрицу јер матрица је погрешна. И ово 

што смо радили што смо смањили број запослених ове године за 64 радили смо да 

смањимо расходе за плате и из тих смањених трошкова ћемо сервисирати ове обавезе 

Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ ће сервисирати ове обавезе о 

којима причамо. А при томе ви то критикујете, а кажете да треба још смањити на 105, 

односно смањити за још готово 50, број запослених. Супер. Само треба да нађемо паре и 

да знамо да Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ може тако да 

функционише. И ми тежимо ка томе да се смањи, али знате немамо снагу да ходамо 

корацима од 7 миља, просто не можемо. Не може нико, иначе би била тенденција 

супротна, не би било 302 тада него би тад било 164 па би ми данас много лакше дошли до 

105 или 85. Тенденција је била стално раста, а не смањивања. И спремамо и тражимо да 

нађемо паре за пројектно техничку документацију, обезбедили смо „грант“ од ЕБРД-а од 

800.000 еура за припрему тендерске документације да дођемо до пројекта, а онда да 

изађемо пред вас одборнике и да кажемо људи реконструкција Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“ кошта 100 новаца, имамо предлог за 

финансирање такав и такав, да чујемо шта кажете и само на тај начин ћемо га учинити и 

одрживијим и атрактивнијим. Што се тиче реконструкције базена рекао сам вама 

полузванично, ево сад да потврдим, мало пре на конференцији ја сам рекао да се не 

спроводи никако док не отворе се летњи базени и таман, администрација док то покрене 

не би то ни раније било у мају у јуну када почну да раде отворени базени и на СПЕНС-у и 

на Сајмишту тада ће кренути реконструкција базена затвореног а и договорили смо и са 

министром Љајићем да конкуришемо до 20. јануара да поднесемо апликацију да повучемо 

део средстава исто за реконструкцију затвореног базена за овај плажни део како се то 

стручно каже Град ће да ради и шкољку базена и сам базен а ово остало да урадимо преко 

пара које ћемо добити из републичког буџета. Мислим да је неких 50.000.000 динара, а 

укупно ћемо доћи до инвестиције од готово 100.000.000 динара за затворени базен који 

цури од 1999. године од када је већ требао кренути у реконструкцију, али се није радило 

него се радило на расту броја запослених. Да вас подсетим поново 5.000.000 динара 

струја, 5.000.000 динара вода, 5.000.000 динара грејање месечно мање више сам вам 

набројао. И може да изађе ко год од вас хоће овде да ми држи математику да ми држи 

теорију, можете да доведете кога год хоћете, ко год не буде прво решио то питање, може 

да има два запослена, неће моћи да послује. Јел са двоје запослених неће моћи да отвори 

врата или неће моћи да наплати закупнину. Значи, суштина је, овде је расход Јавног 

предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“,овде је проблем Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“ и домаћинско управљање, да не игра нас десет 

фудбал у великој сали под рефлекторима него да се то користи много рационалније и да 

нам се лед не топи и да нам вода у базену буде топла. Е то је суштина, када то будемо 

постигли тада ћемо моћи да причамо да Јавно предузеће „Спортски и пословни центар 

Војводина“ улази у ону фазу пристојног, рационалног и нормалног пословања. Све дотле 

је чиста козметика и чиста прича која ће се више допасти једном или другом или петом 

бирачу, а да вам не кажем када сам био са овим људима да обилазимо Јавно предузеће 



34 

 

„Спортски и пословни центар Војводина“ па су рекли да нигде нису видели спортски 

центар где су врата широм отворена и лети и зими. И то је наш однос према Јавном 

предузећу „Спортски и пословни центар Војводина“, да грејемо или хладимо све, да нико 

не води рачуна, да се не води рачуна ни о чему. Да се туширају људи дуже него код куће, 

да извините, можда то сад није популарно што ћу ја да кажем, и неће ми дати неки поен, 

али то је тачно. То се дешава. Отпис дуга је вид како смо ми кренули у реструктуирање 

Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ и хтели смо да изађемо из тог 

зачараног круга да једни другима дугујемо, да сами себи дугујемо и водимо као губитак. 

Нити ће Град и ова комунална предузећа кренути у неку наплату принудну на СПЕНС, 

боље да то санирамо, односно да књиговодствено и у складу са Законом коригујемо и да 

доведемо Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ бар што се тога тиче 

на нулу, да би  Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ могло, колико 

толико, пристојније понаша. Ја сам поносан на тешке потезе које смо повукли пре свега у 

погледу смањеног броја запослених, мислим да смо морали много више да урадимо за 

Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ и врло радо ћу свакоме ко је 

храбар и ко ће отићи тамо сам, а да неће тражити да оде и његових 10 другара и 

другарица, понудити да ако ја будем наравно властан то да урадим, да покаже да то може 

да се уради или да не тражи да тих 10 другара и другарица оде у Чистоћу или неко друго 

место него да не буде контра, него да баш се смањи број запослених и да заиста буде 

добро. Што се тиче овог гениозног предлога за укидање ТОНС-а ево ми смо овде пошто 

имамо кворум Градског већа размотрили и да вас обавестим одбили смо.“ 

 

  Председник Скупштине је у 12.17 часова одредио паузу до 13.20 часова. 

 

  Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 13.20 часова. 

 

  Данко Ненезић се јавио за реплику: „Стварно нисам знао ту информацију везано за 

Туристичку организацију Војводине, обраћам се господину Јакшићу, он је навео овде да 

Туристичка организација Војводине годишњи буџет има дупло мањи од Новог Сада. 

Наиме, нисам знао ту информацију, хвала на томе, а заиста мислим да Туристичка 

организација Новог Сада са овим економским показатељима не заслужује да постоји. 

Наиме, господине Радојевићу, у озбиљним земљама које се баве туризмом, рецимо на 

пример Малта, ви на излазу из аеродрома имате особу која вас интервјуише и питају вас 

колико сте били, колико сте потрошили итд. из које сте земље дошли, па тако да имате 

неке показатеље колико је људи дошло, колико је новца оставило и колико су боравили 

пута. Ви имате сваке године у буџету одвојену озбиљну количину новца за 

репрезентацију Туристичке организације Нови Сад и ту можете, ако имате људе који су 

обучени да раде, међу тих девет, десет запослени, да видите колико је људи на основу 

ВЕБ репрезентације, рецимо, и малих фајлова који се зову колачићи, на основу њих 

можете доста тога да видите колико је људи дошло, како се хвалите, преко Туристичке 

организације Нови Сад. Заиста мислим да је смешна цифра од 450.000 евра на годишњем 

нивоу, колико приходи Туристичка организација Новог Сада и да би то морало да буде 

много, много више.“ 

 

  Милорад Радојевић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник 

предлагача: „Ми се очигледно не разумемо. Туристичка организација није профитна 
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институција, значи она не треба да зарађује. Није то приватно предузеће, она треба да 

створи услове да туристи долазе у Нови Сад, а не да у финансијском извештају ми вама 

показујемо колико је приходовала Туристичка организација. Значи, Туристичка 

организација, оно што јој припада по закону, је од боравишне таксе и то улаже даље у 

промоцију туризма у Новом Саду. А сви показатељи, ја ћу вама доставити то, то ће бити у 

извештају, па ћете видети. Кажете не зна се колико долази. Наравно да се зна, долази 

преко 200 000 туриста је годишње у Новом Саду, 470 000 ноћења па помножите тих 470 

000 ноћења пута колико кошта једно ноћење. Је ли то приход од туризма или није приход 

од туризма. Туристичка организација, то није посао њен да зарађује, да профитира. Од 

боравишне таксе има новац који дистрибуира даље у промоцију и има, наравно, веб сајт 

да се зна одакле долазе туристи, ради стална истраживања, сталне анкете, ради промоције. 

Значи, потпуно сте промашили тему. Ја не знам, са овим сад што сте рекли још сте горе 

направили. Значи, потпуно сте промашили тему и кажем вам, упознајте се како раде 

туристичке организације свуда у свету, на које се ви позивате и видећете да ни једна не 

ради то што ви кажете.“  

 

  Божидар Протић: „Овде је мало парадоксална ситуација да опозиција брани 

позицију, условно, од неке друге опозиције. Ја мислим да Туристичка организација треба 

да постоји у сваком граду који жели да се бави промоцијом својих културних и других 

вредности. Не треба да буде профитабилна и никад није профитабилна. Наопако да је 

профитабилна, онда вероватно, онда туристе одвраћамо од посете нашем граду. Да ли 

треба да буде више средстава. Треба, треба да буде још више промовисана. Нови Сад је 

српска Атина. Да ли треба наћи још неке просторе где Туристичка организација треба да 

своју делатност прошири – Треба. 2004. године, једну малу дигресију, постојао је чак и 

предлог да се оснује туристичко предузеће, као и Паркинг сервис, онда је Паркинг сервис 

основан, ово није, које би се бавило туризмом у Новом Саду, газдовањем Тврђавом, 

газдовањем Штрандом, газдовањем Рибарског острва. Можда би требало у том правцу 

размишљати да се тиме неко на професионалан начин бави. Мислим да је и ово мало 

средстава, који се издвајају за промоцију Града, довољно, то није профитабилна 

организација, она је практично део управе и не треба да се све гледа кроз профит. Колико 

су периферни, односно споредни приходи вероватно немерљиви, то је можда чак ни број 

ноћења није тачан, имамо крузере који никада не ноће. Колико је крузера било, колико се 

ту троши. Дакле, мислим да је позитивно и да је Туристичка организација Града Новог 

Сада остварила своју улогу у оквиру средстава и могућности које је имала. Да се вратимо 

нашем основном задатку, а то су критике. Имамо План Јавног предузећа „Спортски и 

пословни центар Војводина“, говори се о томе да у 2019. години имамо 78.000.000 динара, 

наредне године 80 и нешто хиљада динара ће бити добитак. Врло амбициозно када се зна 

да је 2017. године губитак био 307.000.000 динара, а 2018. године добит 189.000.000 

динара, а раније од 2012. године па надаље до 2017. године 720.000.000 динара је био 

губитак. Мени није јасно, како менаџмент једне године има 300.000.000 динара губитака, 

следеће године добит 190.000.000 динара. Како то остварујете? Наредне године 

540.000.000 динара треба да буде приход, а 2018. године имали сте 925.000.000 динара, 

значи упола мање и менаџмент и Управни одбор задовољни. Хоће ли то неко да ми 

објасни, како је то могуће. Да ли Град помаже Јавно предузеће „Спортски и пословни 

центар Војводина“? Да, помагао је кроз субвенцију „Топлане“, онда смо, ви сте, 

конвертовали дуг јавних предузећа и Пореске управе у имовину Јавног предузећа 
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„Спортски и пословни центар Војводина“. Чије је Јавно предузеће „Спортски и пословни 

центар Војводина“? Чија је то имовина? Да ли сте ви уопште власни да о томе 

расправљате? Па наши родитељи су самодоприносом градили Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“. Значи Грађани! Ви сада продајете нешто. А 

коме продајете? Град продаје истом том граду нешто. Па не знам ни ја шта продаје, то је 

већ ионако јавна имовина, која је практично градска, 416.000.000 динара је била 

субвенција текућа и то је дато „Топлани“, која је иначе имала добит те године скоро 

1.000.000.000 динара. Вероватно то Јавно предузеће „Спортски и пословни центар 

Војводина“ не би никада ни платило, није имао ни намеру да плати. 2019. године 

543.000.000 динара претворено у трајни улог, то је 1000.000.000 динара који је Град 

уложио. Треба да уложи, морао је да га извуче. Говори се о великом губитку од 2011. 

године. Не, губици су настали од 2004. године па надаље, 2004. године три пате су остале 

у буџету Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“. Шта је после тога 

било питајте господина Микавицу, па питајте онда коалиционе партнере из УРС-а, а на 

крају Народна странка 2012. године. Они су направили те губитке, питајте њих како је три 

плате вишка дошло до 700-800.000.000 динара губитака и 302 запослена 2012. године, 52 

запослена је било код отварања Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 

Војводина“.  Шта су ти људи радили, а био је програм рационализације где је 39 добило 

отпремнину, а после тога 59 примљено од тог истог вашег коалиционог партнера после 

2012. године. Да ли сте их икада питали? Нисте. ДС никада није био у управљачком 

менаџменту Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“. Задњи пут је 

била Лига која је врло успешно, читајте господин Бајић, где је год господин Бајић ту је и 

остатак прихода и добити. Можда би неки господин Бајић и сада треба то да води. 

Промењене су околности. Слажем се. Ко их је променуо? Он не треба да буде тржни 

центар. Дај Боже да Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“  буде на 

буџету, да се финансира кроз аматерски спорт, а оно што може да иде на тржиште можда 

и не треба да буде део Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“. Сада се 

спомиње пројекат енергетске ефикасности од 4.500.000.000 динара, 75.000 је дао ЕБРД-у, 

ништа више, само за пројекат. Али господо, па ви сте највећи ниво енергетске 

ефикасности на свету, мислим на Јавно предузеће „Спортски и пословни центар 

Војводина“, не постоји, ко је ефикаснији. Ви ништа не плаћате. За вас је нула од 2012. 

године, ништа не плаћате енергије, јер се све претворило у губитак, односно у 

потраживања јавних комуналних предузећа. Шта вама може бити боље, нигде када је све 

џабе. Каже се отприлике 150.000.000 динара су ти трошкови енергије, грејања, воде, а овај 

пројекат треба да кошта 4.500.000.000 динара, па није то Кеопсова пирамида па да се то 

исплаћује миленијумима. Дакле, Јавно предузеће „Спортски и пословни центар 

Војводина“ уколико буде само енергетски ефикасан, ништа нећемо урадити. Он се 

концептуално мора променити, нови програми. Да видимо, да питамо грађане. Јавно 

предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“  је по дифолту и парекселанс 

имовина грађана Новог Сада јер су својим самодоприносом изградили. Да ли то нама даје 

право да ми продајемо и шта друго радимо, а да нисмо питали грађане. Клинички центар 

је такође рађен, мост и позориште рађени су самодоприносом. Да ли питамо грађане шта 

они мисле о томе, шта треба да се ради са Јавним предузећем „Спортски и пословни 

центар Војводина“. Кажете 90% је простора заузето, односно издато. Па ако је то, малте 

не, скоро све издато, како мислите уопште да послујете у будућности? Ја не видим 

могућност да оваквим начином експлоатисања, коришћења Јавног предузећа „Спортски и 
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пословни центар Војводина“  може бити боље. Сигурно не може. 2019. године сте 

урадили програм рационализације, 64 радника је отишло и то ће бити уштеда 41.000.000 

динара. Па што нистето 2016. године урадили? Што нисте 2012. године то урадили? Ко је 

крив што је 120.000.000 динара и више бачено ако сте урадили сада рационализацију, 

зашто то нисте урадили пре три године, седам година? Слажем се да Јавно предузеће 

„Спортски и пословни центар Војводина“ ником није био пожељан и увек власт у 

коалицији навуче некога, српски речено, па онај који јако воли власт, онај који воли да 

буде директор, да му пише у биографији – ево ти Јавно предузеће „Спортски и пословни 

центар Војводина“. Нема тамо будућности, нема тамо успеха са оваквим начином 

пословања. Да ли Јавно предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“ треба да 

добије више субвенција него што је имао 400 и нешто милиона из буџета Града на овај 

начин? Треба. Да ли аматерски спорт треба да буде будућност Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“? Треба. Да ли комерцијални програм треба 

изместити из Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“? Треба. Да ли о 

Јавном предузећу „Спортски и пословни центар Војводина“ треба размишљати можда као 

део управе, да ли Пословни простор може да газдује Јавним предузећем „Спортски и 

пословни центар Војводина“? Да ли може да се смањи број запослених? Може. Да ли 

Аутсорсинг може услуге одржавања Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 

Војводина“ да врши? Може. Да ли „Стан“, који сад кажемо да је стао на ноге, да ли он 

може да се бави одржавањем Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“? 

Може. Зашта наша јавна предузећа онда не ангажујемо ка смањивању трошкова Јавног 

предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“. Није то смањивање, то што смо 

уштедели на једној страни, дајемо на другој. Зашто тај јавни сектор не би пословао 

између себе? Зашто бацамо новац? Не завидим ја менаџменту Јавног предузећа „Спортски 

и пословни центар Војводина“, нити неком будућем менаџменту Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“. Док се коренито не промени наш однос према 

објекту, према предузећу, у овом случају као што је Јавно предузеће „Спортски и 

пословни центар Војводина“, не може нам бити боље. Слажем се, тај пројекат ће смањити 

трошкове, али колико. Мора се концепт коришћења Јавног предузећа „Спортски и 

пословни центар Војводина“ пуно променити, тек онда можемо изаћи грађанима на очи и 

рећи – ми смо вашу имовину сачували и унапредили. Све без мишљења грађана мислим 

да није у реду.“  

 

  Адријана Месаровић, помоћница Градоначелника Града Новог Сада: „Ја ћу само 

кратко да подсетим да је Град 2014. године такође спровео поступак рационализације, 

поред овог 2019. године, тако да не стоји чињеница да није од 2012. године рађена 

рационализација. Нешто смо помешали бројке, па ћу скренути пажњу да се 4.500.000.000 

динара процењене, значи процењене пројектоване вредности укупне инвестиције и 

реконструкције Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ односи на 

целовиту реконструкцију Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ која 

подразумева замену фасадног омотача, кровног покривача, степеништа, унутрашњег 

олимпијског базена, ледене дворане, спортске велике и мале хале, као и свих оних 

ходника, укључујући промену концепта горњег спрата који већим делом чине ходници, 

тако да скренем пажњу да 4.500.000.000 динара не чини улагање у енергетску ефикасност, 

него 4.500.000.000 динара, опет кажем, ограђујемо се од те бројке, то је прелиминарна 

процена консултаната да толико вреди укупна инвестиција целовите реконструкције 
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Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“,која подразумева санацију и 

адаптацију свих унутрашњих бројки. Када кажемо концептуално мењамо, планирамо да у 

односу на те велике просторе који се сада користе само у виду холова, променимо и 

учинимо засебним, појединачним целинама у виду појединачних простора који ће у 

будућности чинити, ми очекујемо центар за истраживање вештачке интелигенције, како је 

Градоначелник данас за овом говорницом и рекао, као и проширење дечије библиотеке, 

тако да у том смислу идемо у смеру и мењања концептуалне политике и онога што Јавно 

предузеће „Спортски и пословни центар Војводина“  сада нуди и тиме очекујемо да ћемо 

привући већи број грађана и корисника, а самим тим да ће расти и приходи. Како је 

планирана добит 83.000 динара за наредну годину, недвосмислено је јасно да је ефекат 

рационализације који, исправићу, 66.000.000 динара на годишњем нивоу, ствара 

могућност да се у наредној години оствари добит у односу на садашњих планираних 

78.000.000 динара губитка. Значи, не мислим да је оптимистично, мислим да је веома 

реално.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес и обавестио да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о Програму 

инвестиционих активности за 2020. годину које спроводи Градска управа за имовину и 

имовинско-правне послове Града Новог Сада. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 51 

одборник гласао „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ  

ЗА 2020. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ  

И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам 

Нови Сад за 2020. годину. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 51 

одборник гласао „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 



39 

 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД  

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 

Војводина“ Нови Сад за 2020. годину. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 51 

одборник гласао „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ   ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД  

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

( Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Туристичке организације Града Новог Сада са 

Финансијским планом и планом промотивних активности Града Новог Сада за 2020. 

годину. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да су 52 

одборника гласала „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ТУРИСТИЧКЕ 

ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ ПЛАНОМ И 

ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА  

ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Ад.број: 66-1/2019-816-I 

18. тачка дневног реда 



40 

 

 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О КОНВЕРЗИЈИ ДЕЛА НЕИЗМИРЕНИХ 

ПОТРАЖИВАЊА КОЈЕ ЈАВНО КОМУНАЛНО ПРЕДУЗЕЋЕ „ВОДОВОД И 

КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ИМА ПРЕМА ЈАВНОМ ПРЕДУЗЕЋУ 

„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“, У ТРАЈНИ УЛОГ 

ГРАДА НОВОГ САДА У КАПИТАЛ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И 

ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД 

 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 

Савет за образовање и спорт и Савет за комуналне делатности нису имали 

примедби. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес.  

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог одлуке о конверзији дела 

неизмирених потраживања које Јавно комунално предузеће „Водовод и канализација“ 

Нови Сад има према Јавном предузећу „Спортски и пословни центар Војводина“, у трајни 

улог Града Новог Сада у капитал Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 

Војводина“ Нови Сад. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 55 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

ОДЛУКУ 

О КОНВЕРЗИЈИ ДЕЛА НЕИЗМИРЕНИХ ПОТРАЖИВАЊА КОЈЕ ЈАВНО 

КОМУНАЛНО ПРЕДУЗЕЋЕ „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ИМА 

ПРЕМА ЈАВНОМ ПРЕДУЗЕЋУ „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР 

ВОЈВОДИНА“, У ТРАЈНИ УЛОГ ГРАДА НОВОГ САДА У КАПИТАЛ ЈАВНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“  

НОВИ САД 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Ад.број: 020-596/2019-I 

19. тачка дневног реда 
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ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ 

СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА ОД РАЗВОЈНЕ БАНКЕ ВОЈВОДИНЕ А.Д. 

НОВИ САД – У СТЕЧАЈУ НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ  

 

Предлог решења утврдило је Градско веће. 

 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбена питања није имао примедби. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес.  

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о прибављању 

непокретности у јавну својину Града Новог Сада од Развојне банке Војводине а.д. Нови 

Сад – у стечају непосредном погодбом. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 51 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 

да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ 

САДА ОД РАЗВОЈНЕ БАНКЕ ВОЈВОДИНЕ А.Д. НОВИ САД – У СТЕЧАЈУ 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Ад.број: 34-8518/2019-I 

20. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ ПРЕТХОДНЕ САГЛАСНОСТИ ЈАВНОМ 

ГРАДСКОМ САОБРАЋАЈНОМ ПРЕДУЗЕЋУ „НОВИ САД“ НОВИ САД НА 

УСЛОВЕ ЗАДУЖИВАЊА ЗА ФИНАНСИРАЊЕ ИНВЕСТИЦИОНОГ 

ПРОЈЕКТА НАБАВКЕ 30 АУТОБУСА СА ПОГОНОМ НА ЦНГ 

 

Предлог решења и предложени Закључак утврдило је Градско веће. 
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Савет за комуналне делатности није имао примедби, с тим да је предложио 

техничку исправку у Предлогу решења, која је одборницама и одборницима достављена у 

Извештају Савета уз допис Скупштине Града од 20.децембра 2019. године.  

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес.  

 

У претресу је учествовао Вања Божић. 

 

  Вања Божић: „Српска радикална странка неће подржати овај предлог да се 

предузеће задужи да би купило аутобусе. Као прво, сматрамо да Град Нови Сад има 

довољно финансијских средстава да изнесе куповину ових аутобуса, као што смо 

подржали када је Град ишао са предлогом да купи одређени број аутобуса, сматрамо да је 

тако требало и ово да се уради. Такође, оно где ми постављамо питање јесте, с обзиром да 

је и само предузеће уназад два, три извештаја констатује да има мање приходе остварене 

због тога што је мањи број људи који се возе аутобусима, који изнајмљују аутобусе и који 

узимају претплатне карте, на који начин сматра да ће бити апсолвентно да исплати овај 

кредит у потпуности, с обзиром да Град мора да субвенционише како гориво, тако и 

предузеће на годишњем нивоу. Ми искрено верујемо да менаџмент Јавног градског 

саобраћајног предузећа „ Нови Сад“ и Града Новог Сада је могао да нађе друго решење, 

значи, могло је да се иде у потпуну куповину аутобуса од стране Града, с обзиром да, као 

што сам рекао, Град има новца да то измири, а са друге сматрамо да Предузеће није 

требало да се задужује и да се некој банци даје одређена камата без обзира колико она 

била повољна на дан када се буде узео кредит.“  

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о давању претходне 

сагласности Јавном градском саобраћајном предузећу „Нови Сад“ Нови Сад на услове 

задуживања за финансирање инвестиционог пројекта набавке 30 аутобуса са погоном на 

ЦНГ са техничком исправком и предложеним закључком. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 51 

одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ ПРЕТХОДНЕ САГЛАСНОСТИ ЈАВНОМ ГРАДСКОМ 

САОБРАЋАЈНОМ ПРЕДУЗЕЋУ „НОВИ САД“ НОВИ САД НА УСЛОВЕ 
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ЗАДУЖИВАЊА ЗА ФИНАНСИРАЊЕ ИНВЕСТИЦИОНОГ ПРОЈЕКТА НАБАВКЕ 

30 АУТОБУСА СА ПОГОНОМ НА ЦНГ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

и следећи 

 

З А К Љ У Ч А К 

 

Овлашћује се Градоначелник Града Новог Сада за потписивање Писма подршке 

Града Новог Сада реализацији Пројекта обнове аутобуског возног парка за Нови Сад, по 

прибављању потврде Комисије за контролу државне помоћи на начин и у складу са 

процедуром прописаном Законом о контроли државне помоћ. 

 

 

 

 

 

 

Ад.број: 020-4/2019-80/а-I 

21. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ СТРАТЕГИЈЕ УПРАВЉАЊА РИЗИЦИМА У ОРГАНИМА 

ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД ОД 2020. ДО 2022. ГОДИНЕ 

 

Предлог стратегије утврдило је Градско веће. 

 

Савет за  буџет и финансије није имао примедби. 

 

Комисија за прописе је мишљења да је Предлог стратегије у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 

 

    Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

  Александра Радак, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Правни основ за доношење Стратегије финансијског управљања и контроле 

ризицима у органима Града Новог Сада садржан је у Статуту Града Новог Сада, у Закону 

о буџетском систему и у Мерама локалног акционог плана. Оно што је најважније да се 

каже што ова стратегија Града Новог Сада за период 2020. до 2022. године представља 

кровни документ на основу кога органи Града ће бити усмерени на унапређење и 

одговорности руководилаца и запослених у јавном сектору у складу са принципима 

интерне контроле, а ради остваривања стратешких циљева јавног сектора. У сваком 

систему постоје могућности ризика који представљају вероватноћу да ће наступи 

одређена околност која може да створи негативан утицај на добро пословање, али овом 

стратегијом коју данас предлажемо, Град Нови Сад прописује на који начин ће поступати 
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према ризицима који могу да имају последице по квалитетно и благовремено извршавање 

послова из надлежности Града и на који начин ће доћи до, евентуалног, умањења утицаја 

неповољних околности на пословање у Граду Новом Саду. Оно што је важно да се каже и 

ви сте видели приликом сваког извештаја било од стране екстерне  ревизије, било 

државне ревизорске институције да су констатовали да Град Нови Сад није био у 

потпуности успоставио системе финансијског управљања и контроле. Градске управе и 

посебне организације, пошто знате да Град Нови Сад није јединствен систем, него је 

организован тако да има посебне управе и да је свака управа посебно правно лице као и 

одређене организације и службе, свака та служба и градска управа од 2015. године, када је 

то почело да се примењује, започеле су поступак успостављања и развоја система 

финансијског управљања и контроли у чему су били у обавези да редовно извештавају 

централну јединицу за хармонизацију, Министарство финансија Републике Србије у виду 

годишњег извештаја, а овом данашњом стратегијом ми у ствари обједињавамо управљање 

ризицима у комплетном Граду Новом Саду и он представља део финансијског целовитог 

развоја постојећег система управљања контроле у свим органима Града. Да преведем на 

народски језик, значи, свака од органа управе и посебне организације и службе је на свој 

одређен начин, према делокругу послова и постојећој систематизацији, што би рекли 

мапирала процес, односно поступак извршења у сваком сегменту контроле извршавања 

посла, од завођења предмета, до предаје одређеном шефу контроле и све то пропраћено 

до члана већа, па самим тим и када дође на наплату. Међутим, ту су се дешавале, управо 

због тога што није постојала стратегија, па је Град Нови Сад управо и понукан тиме,  

израдио овај кровни докуменат да би све градске управе и све организације и органи 

једнако поступали. Значи, да у свакој управи постоји посебан процес, посебан ризик и 

самим тим да се повећа одговорност од оног најнижег извршиоца, преко шефа до 

Градоначелника. Значи, сви у ланцу су одговорни, тачно се зна ко за који посао одговара. 

Значи, ви када данас дођете на радно место, у случају да сте радили у једној управи, сада 

радите у другој управи, дочека вас списак ваших активности, такозвана мапа процеса и 

шта у ком делу ви треба да потпишете и за чега сте одговорни. Значи, ова стратегија 

представља кровни инструмент који је Новом Саду недостајао. Ја сам веома поносна, с 

обзиром да је Градоначелник образовао радну групу и да нисмо као поједини градови 

издвајали стотине милиона евра за израду финансијског управљања и контроле, 

извињавам се, стотина хиљада евра. Неки су плаћали између 150 и 200.000 евра, колико је 

моје сазнање, него је Град Нови Сад са својим стручним кадровима урадио ову стратегију 

финансијског управљања и контролу, па предлажем да је данас усвојимо.“ 

 

Председник Скупштине је отворио претрес.  

 

У претресу је учествовао Божидар Протић. 

 

  Божидар Протић: „Мени до сада ово није било јасно шта је та стратегија, а сада ми 

је још мање јасно. Где сте до сада били, госпођо Радак, ове године. Физички сте били ту, 

али што раније нисте донели. Каже се управљање ризицима од оног на улазу до 

Градоначелника, а ту смо, ко управља ризицима, ко највише ризикује. Ту смо, бојим се, 

пропустили оне основне чиниоце који највеће ризике преузимају, а то су грађани. Па они 

су највише ризиковали када су нас овде послали. Они су много ризиковали, тек виде 

после кога су ставили, онда им је касно. Да ли ту стратегију могу да користе и обични 
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грађани када нас овде заокружују, да виде ко ту може да уради, то је и персонално питање 

не само принципијелно. Е сад, каже се: Ризик са којим се суочавају органи града су 

бројни. Ма хајде, Каже: Догађај који могу да нанесу штету угледу Новог Сада. Шта сте 

под тим подразумевали, није ми јасно. Каже: неправилно и незаконито пословање, али и 

неекономично, неефикасно или неделотворно управљање јавним средствима. Госпођо, ми 

од 2012. године имамо између 4.000.000.000 и 7.000.000.000 динара суфицита, па да ли је 

то одговорно понашање или неодговорно, да ли то штети угледу грађана, односно Града 

Новог Сада. Шта ти грађани мисле о свима нама, што смо им узели толике паре, да ли је 

то требало да се узме или смо узели, а како ћемо их потрошити, видећемо. Е, када је то 

видећемо, то долази за који месец, када ће они опет преузети ризик, заокружиће кога ће 

заокружити. Дакле, ја претпостављам зато што та стратегија није усвојена пре три, четири 

године ми зато имамо суфицит. Да је овај што нам отвара врата знао да је то ризик, он би 

рекао трошите то паметније, ефикасније, боље. Да, госпођо Рада, што нам то раније нисте 

донели па да не бринемо ни Ви ни ми, вероватно би Градоначелник био задовољнији, сад 

би били можда у дефициту, дабогда били у дефициту, значи све смо утрошили, а имамо 

толико пројеката које нисмо ни започели сем у мислима и у пројектима које знамо и Ви и 

ја да се никада неће остварити. Иде нови сазив Скупштине, иде нови сазив Градског већа, 

њима остављате у аманет планове које је ова скупштина усвојила и ко ће тај ризик да 

преузме. Тај који дође на власт у Градском већу, тај ће тај ризик да преузме, је ли тако. Е 

сад, ја нисам знао да ће то у ствари нас да спасе, каже се овако, имамо ми ту два обрасца. 

Па да ли ће ова два обрасца, госпођо Радак, нас да спасу од тих ризика, да се ту означи 

ово је велики ризик, ово је мали ризик. Волео бих да видим да Градско веће нешто донесе, 

а онај из неке управе каже – не може те велики је ризик, прихватамо нека стратешка, то 

им је назив документа, за које зна да  у нашим балканским приликама нису се баш 

примили. 90% грађана не зна шта је омбудсман, а не шта ради. Врло критички доносимо 

неке одлуке, ви ћете то изгласати, ако је вама јасно, и мени исто тако, шта се иза тога 

крије, верујте мени није. Не знам да ли сте пратили, госпођа Радак је заиста лепо то 

елаборирала, али, госпођо Радак, ни једна написана стратегија нама неће помоћи много. 

Принцип одговорности код нас не постоји. Да ли је неко смењен због суфицита што 

послови нису урађени? Можда нека, а ми не знамо. Један директор ЗИГ-а је смењен јер је 

имао 18% остварења, нећемо о именима. Да ли је неки директор био смењен због губитака 

које је годинама правио. Направи губитак па га пошаљете у округ.“ 

 

  Председник Скупштине је указао одборнику Божидару Протићу да се удаљио од 

теме дневног реда.  

 

  Божидар Протић: „Дакле, ризик је велики и то би требало далеко више 

персонализовати. Људи су ти који те планове и програме треба да остваре. Грађани од вас 

очекују, онај новац који сте им узели, да се паметно користи. Ја бих замолио да, у будуће, 

када ово усвојимо, да се врло пажљиво, пре свега персонална питања обрађују, да ипак то 

спроводе људи и на крају они треба да одговарају, а не неке стратешке имагинарне 

процене.“ 

 

  Александра Радак, чланица Градског већа Града Новог Сада: „Прво, Стратегија 

управљања ризицима не подразумева суфицит у буџету. То нема везе једно са другим. А 

што се тиче персоналних решења у смислу одговорности сваког извршиоца, за сваку 
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управу је донето тачно шта који извршиоц треба ради, од оног најнижег извршиоца са 

средњом стручном спремом или са основном школом, до његовог шефа и наша ће 

стратегија, значи, све управе и државне организације и службе су морале да уподобе наш 

такозвани ФУК или финансијско управљање и контрола, који је сад  при крају, рок нам је 

31. децембар, значи за сваку управу који ће износити око девет хиљада страна. Значи, та 

два листића о којима Ви причате, је за сваки процес, за свако радно место разрађено до 

детаља. Значи, то је поента приче. А када говоримо о суфициту и дефициту, ја се баш не 

бих, ја бих се више одговорније понашала према томе – боље да имам суфицит у буџету, у 

смислу да се одговорно понашам према, не само ја, него све моје колеге који су и чланови 

Већа и извршиоци и начелници управа, из разлога што ја нисам као власт која је била од 

2008. до 2012. године планирала изградњу трамваја за неке силне милионе евра, него смо 

уложили у аутобусе. Ето то је паметна и одговорно вођена политика и дисциплина. Нисмо 

се бавили имагинарним питањима у смислу издвајања средстава за Градску болницу иако 

знамо и ви и ми да Градска болница је секундарни сектор, значи, није у домену градске 

власти да изградимо. И када говорите о суфициту, боље да ми то полако урадимо онако 

како треба и спроведемо јавну набавку онако како треба, него да потрошимо паре, хајде 

зато да смо их потрошили.“ 

 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председник Скупштине је 

закључио претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог стратегије управљања 

ризицима у органима Града Новог Сада за период од 2020. до 2022. године. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 49 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

СТРАТЕГИЈУ  

УПРАВЉАЊА РИЗИЦИМА У ОРГАНИМА ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД ОД 

2020. ДО 2022. ГОДИНЕ 

 

(Стратегија се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

Ад.број: 020-606/2019-I 

22. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ЗАКЉУЧКА СА ИНФОРМАЦИЈОМ У ВЕЗИ СА ЗАКЉУЧКОМ 

ВЛАДЕ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ, 05 БРОЈ: 464-4270/2018 ОД 10. МАЈА 2018. 

ГОДИНЕ 

 

Предлог закључка поводом Информације утврдило је Градско веће. 
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  Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 

 

    Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог закључка поводом 

Информације у вези са Закључком Владе Републике Србије, 05 Број: 464-4270/2018 од 10. 

маја 2018. године. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 50 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 

односно да је Скупштина већином гласова донела 

З А К Љ У Ч А К 
 

I. Предлаже се Влади Републике Србије да се у Закључку Владе Републике Србије, 

05 Број:464-4270/2018 од 10. маја 2018. године, у тачки 1. брише запета и речи: „у циљу 

заштите и санације предметног објекта“. 

 

II. Закључак доставити: 

- Влади Републике Србије путем Републичке дирекције за имовину Републике 

Србије. 

 

 

Ад.број: 46-2/2019-84-I 

23. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ ЗАКЉУЧКА СА ИНФОРМАЦИЈОМ У ВЕЗИ СА 

ОБАВЕШТЕЊЕМ ПОКРАЈИНСКЕ ВЛАДЕ, КОМИСИЈЕ ЗА 

УСАГЛАШАВАЊЕ АКТИВНОСТИ ПОКРАЈИНСКЕ ВЛАДЕ И 

ПРИВРЕДНЕ КОМОРЕ ВОЈВОДИНЕ У ПОСТУПКУ ПРОДАЈЕ 

ОДМАРАЛИШТА „ВОЈВОДИНА“ С ДЕПАНДАНСОМ У ИГАЛУ, 

РЕПУБЛИКА ЦРНА ГОРА БРОЈ: 135-46-368/2018-01 ОД 17.12.2019. ГОДИНЕ 

 

Предлог закључка поводом Информације утврдило је Градско веће. 

 

Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

  Председник Скупштине је отворио претрес. 
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    Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог закључка поводом 

Информације у вези са обавештењем Покрајинске владе, Комисије за усаглашавање 

активности Покрајинске владе и Привредне коморе Војводине у поступку продаје 

Одмаралишта „Војводина“ с депандансом у Игалу, Република Црна Гора број: 135-46-

368/2018-01 од 17.12.2019. године,. 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 50 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

 

 

 

З А К Љ У Ч А К 
 

I. Прихвата се понуда Покрајинске владе, Комисије за усаглашавање активности 

Покрајинске владе и Привредне коморе Војводине у поступку продаје Одмаралишта 

„Војводина“ с депандансом у Игалу, Република Црна Гора, број: 135-46-368/2018-01 од 

17. децембра 2019. године, сачињена на основу Закључка Покрајинске владе 127 број: 46-

368/2019 од 4. децембра 2019.године, и Одлуке Надзорног одбора Привредне коморе 

Војводине, број: 01/3-302/4-2019 од 27. новембра 2019. године и Одлуке Управног одбора 

Привредне коморе Војводине, број: 01/2-314/3-2019 од 5. децембра 2019. године, а у вези 

са Споразумом о регулисању међусобних односа Аутономне Покрајине Војводине – 

Покрајинске владе и Привредне коморе Војводине у поступку који претходи продаји и 

поступку продаје непокретности – Одмаралиште „Војводина“ са депандансом у Игалу, 

који је сачињен 5. децембра 2019. године, за исплату износа од 128.400,25 евра, на име 

преосталог времена коришћења смештајних јединица у Одмаралишту „Војводина“ са 

депандансом у Игалу, Република Црна Гора, на првом спрату, бр. 104 и 105 и трећем 

спрату, бр. 303 и 304, а који ће бити умањен за износ неплаћених обавеза по основу 

коришћења смештајне јединице на дан 29. фебруар 2020. године, према подацима и 

документацији којом располаже Панонија ПКВ ДОО Нови Сад. 

II. Споразум о регулисању међусобних односа у вези са исплатом из тачке I. овог 

закључка са сувласницима Одмаралишта „Војводина“ са депандансом у Игалу, Република 

Црна Гора, у име Града Новог Сада закључиће Градоначелник Града Новог Сада или лице 

које он овласти. 

III. Задужује се Градско веће Града Новог Сада да предузме све радње и 

активности у циљу реализације овог закључка. 

IV. Закључак доставити: 

- Покрајинској влади, Комисији за усаглашавање активности Покрајинске владе и 

Привредне коморе Војводине у поступку продаје Одмаралишта „Војводина“ сa 

депандансом у Игалу, Република Црна Гора. 



49 

 

 

 

Ад.број: 352-1/2019-592-I 

24. тачка дневног реда 

 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ 

НОВИ САД 

 

  Предлог решења утврдило је Градско веће. 

 

  Председник Скупштине је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 

 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председник Скупштине је отворио претрес. 

 

    Пошто се у претресу нико није јавио за реч, Председник Скупштине је закључио 

претрес. 

 

       Председник Скупштине је ставио на гласање Предлог решења о именовању 

директора Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад . 

 

      Председник Скупштине је објавио почетак гласања. 

 

       Након закључења гласања, председник Скупштине је констатовао да је 50 

одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 

гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД 

 

( Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

  Руковођење седницом преузела је Бранка Бежанов, заменица председника 

Скупштине. 

 

Ад.број: 022-1/2019-214-I 

   022-1/2019-215-I 

   022-1/2019-216-I 

   022-1/2019-217-I 

   022-1/2019-218-I 

   022-1/2019-219-I 

   022-1/2019-220-I 
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   022-1/2019-221-I 

   022-1/2019-222-I 

25. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  

И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

 Предлог решења о разрешењу вршиоца дужности директора Апотеке  

Нови Сад  

 Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Апотеке  

Нови Сад 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Предраг Бедов) 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Милена Крстић – Радовић) 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Гордана Скелеџија -  Шијаков) 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Војислав Јанковић) 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Славка Дуловић) 

 Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца  

(Мирјана Бајагић) 

 Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе  

„Жарко Зрењанин“, Нови Сад 

 

 

Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 

 

Заменица председника Скупштине је упитала да ли председница Комисије жели 

да образложи предлоге Комисије. 

  

Пошто председница Комисије није желела да образложи предлоге Комисије, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 

спајање расправе, заменица председника Скупштине је отворила претрес о овим 

предлозима.  

 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председника Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу вршиоца дужности директора Апотеке Нови Сад. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да је 

50 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА АПОТЕКЕ НОВИ САД 

 

                       (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању вршиоца дужности директора Апотеке Нови Сад. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да је 

48 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и  да ниједан 

одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

 

РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА АПОТЕКЕ НОВИ САД 

 

                       (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

постављењу заменика градског правобраниоца (Предраг Бедов). 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да је 

48 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и  да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА ГРАДСКОГ ПРАВОБРАНИОЦА  

(ПРЕДРАГ БЕДОВ) 

 

                       (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

  Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

постављењу заменика градског правобраниоца (Милена Крстић – Радовић). 

 

  Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  
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  Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да је 

49 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и  да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА ГРАДСКОГ ПРАВОБРАНИОЦА  

(МИЛЕНА КРСТИЋ-РАДОВИЋ) 

 

                       (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

  Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

постављењу заменика градског правобраниоца (Гордана Скелеџија -  Шијаков). 

 

  Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања. 

 

  Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да је 

48 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и  да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

 

 

РЕШЕЊЕ 

О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА ГРАДСКОГ ПРАВОБРАНИОЦА  

(ГОРДАНА СКЕЛЕЏИЈА-ШИЈАКОВ) 

 

                       (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

  Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

постављењу заменика градског правобраниоца  (Војислав Јанковић). 

 

  Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

  Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да је 

48 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и  да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА ГРАДСКОГ ПРАВОБРАНИОЦА  

(ВОЈИСЛАВ ЈАНКОВИЋ) 

 

                       (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

  Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

постављењу заменика градског правобраниоца (Славка Дуловић). 
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  Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

  Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да је 

50 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и  да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА ГРАДСКОГ ПРАВОБРАНИОЦА  

(СЛАВКА ДУЛОВИЋ) 

 

                       (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

  Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

постављењу заменика градског правобраниоца (Мирјана Бајагић). 

 

  Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да је 

48 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и  да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

РЕШЕЊЕ 

О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА ГРАДСКОГ ПРАВОБРАНИОЦА  

(МИРЈАНА БАЈАГИЋ) 

 

                       (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 

 

  Заменица председника Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Жарко Зрењанин“, Нови Сад. 

 

Заменица председника Скупштине је објавила почетак гласања.  

 

Након закључења гласања, заменица председника Скупштине је констатовала да је 

49 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и  да ниједан одборник 

није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 

РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  

„ЖАРКО ЗРЕЊАНИН“, НОВИ САД 

 

                       (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Након што је Скупштина завршила рад по тачкама утврђеног дневног реда, 

заменица председника Скупштине је упитала да ли неко од одборница и одборника жели 

да постави одборничко питање. 

 

Пошто није било одборничких питања, заменица председника Скупштине је 

пожелела присутнима срећне новогодишње и божићне празнике и у 14.10 часова 

закључила LIX седницу Скупштине Града Новог Сада. 

 

 


